.

|  |  |
| --- | --- |
|  |  |
|  |

**Aanwinstenlijst**

Brailleboeken 2023

Bevat alle brailleboeken die in de periode juli t/m december 2023 aan de collectie van Bibliotheekservice Passend Lezen zijn toegevoegd.

**Over deze aanwinstenlijst**

Deze aanwinstenlijst bevat de brailleboeken van Bibliotheekservice Passend Lezen die van juli t/m december 2023 aan de collectie zijn toegevoegd. De lijst bevat romans, informatieve boeken voor volwassenen, leesboeken voor de jeugd en informatieve boeken voor de jeugd. De boeken zijn gesorteerd in verschillende categorieën. Binnen de categorie romans zijn de boeken gesorteerd op auteur. De leesboeken voor de jeugd zijn binnen de leeftijdscategorieën - AK A B C D - op auteur gesorteerd. De informatieve boeken zijn binnen het onderwerp op auteur gesorteerd.

**Voor het selecteren van boeken**

Aan gegevens zijn opgenomen:

* auteur en titel
* een korte inhoudomschrijving
* de plaats van uitgave
* de uitgever
* het jaar van uitgave
* eventuele oorspronkelijke titel
* eventueel oorspronkelijk jaar van uitgave
* het boeknummer (de t voor het boeknummer is een aanduiding voor tekst)
* genreaanduiding(en)
* aanduiding V of J in combinatie met AK, A, B, C of D

V boeken voor volwassenen

J boeken voor de jeugd

AK leeftijdscategorie 0 tot 6 jaar

A leeftijdscategorie 6 tot 9 jaar

B leeftijdscategorie 9 tot 12 jaar

C leeftijdscategorie 12 tot 15 jaar

D leeftijdscategorie 15 jaar en ouder

* aantal braillebanden waaruit het boek bestaat

De genreaanduiding geeft het soort roman aan. Zie ook lijst van afkortingen.

Sommige boeken zijn zowel bij de romans als bij de informatieve boeken ingedeeld. Ook komt het voor dat titels zowel bij de volwassenen als bij de jeugd opgenomen zijn.

**Samenstellen van wenslijsten**

De gewenste boeknummers kunt u telefonisch of via de e-mail doorgeven aan de afdeling Klantencontact.

Indien u hulp nodig heeft bij het samenstellen van de wenslijst kunt u contact opnemen met afdeling Klantencontact, telefoon: **070 – 3381 500**.

**Bibliotheekservice Passend Lezen**

**Wenslijst**

**Postbus 84010**

**2508 AA Den Haag**

**E-mail:** [**klanten@passendlezen.nl**](mailto:klanten@passendlezen.nl)

**Lijst van gebruikte afkortingen die het genre van de roman aangeven**

|  |  |
| --- | --- |
| avon | Avonturenroman |
| biog | Biografie |
| blin | Roman over blinden |
| bybl | Bijbelse roman |
| dete | Detectiveroman |
| dial | Roman in dialect |
| dier | Dierenleven |
| dokt | Doktersroman |
| erot | Erotisch verhaal |
| fami | Familieroman |
| fant | Fantasy |
| filo | Filosofische roman |
| grie | Griezelverhaal |
| hist | Historische roman |
| humo | Humoristische roman |
| indo | Indonesisch milieu |
| isla | Islamitisch milieu |
| jepr | Jeugdproblemen |
| jood | Joods milieu |
| kath | Rooms-katholiek milieu |
| kers | Kerstverhaal |
| kind | Kinderleven |
| lief | Liefdesroman |
| lite | Literaire roman (klassiek/modern) |
| oorl | Oorlogsroman |
| paas | Paasverhaal |
| poli | Politieke roman |
| porn | Pornografische roman |
| prot | Protestants milieu |
| psyc | Psychologische roman |
| reis | Reisverhaal |
| scho | Schoolverhaal |
| sfic | Science fiction |
| sint | Sinterklaasverhaal |
| soci | Sociale roman |
| spio | Spionageroman |
| spor | Sportroman |
| spro | Sprookjes |
| strk | Streek- en boerenroman |
| thri | Thriller |
| verh | Verhalen en novellen |
| vrou | Vrouwenleven |
| waar | Waargebeurd |
| west | Wild-west roman |
| zeel | Zeeleven |

**Inhoud:**

[**Over deze aanwinstenlijst** II](#_Toc158284843)

[Romans volwassenen 1](#_Toc158284844)

[Anderstalige romans 22](#_Toc158284845)

[Engels 22](#_Toc158284846)

[Informatieve boeken voor volwassenen 23](#_Toc158284847)

[Wijsbegeerte 23](#_Toc158284848)

[Godsdienst 23](#_Toc158284849)

[Sociale wetenschappen 23](#_Toc158284850)

[Economie 25](#_Toc158284851)

[Rechtswetenschap 26](#_Toc158284852)

[Psychologie - Occulte wetenschap 26](#_Toc158284853)

[Opvoeding - Onderwijs - Vorming 27](#_Toc158284854)

[Wiskunde - Informatica - Natuurwetenschappen 27](#_Toc158284855)

[Menskunde - Geneeskunde - Gezondheidszorg - Lichaamsoefening en sport 28](#_Toc158284856)

[Bord-, denk- en kansspelen enz. - Handenarbeid enz. Huishoudkunde enz. 29](#_Toc158284857)

[Land- en tuinbouw - Jacht en visserij 30](#_Toc158284858)

[Kunst; algemeen - Beeldende kunst 30](#_Toc158284859)

[Muziek - Dans - Toneel - Film 30](#_Toc158284860)

[Taal- en letterkunde 30](#_Toc158284861)

[Geschiedenis 31](#_Toc158284862)

[Land- en volkenkunde 34](#_Toc158284863)

[Romans voor de jeugd 35](#_Toc158284864)

[AK = 0 tot 6 jaar 35](#_Toc158284865)

[A = 6 tot 9 jaar 35](#_Toc158284866)

[B = 9 tot 12 jaar 37](#_Toc158284867)

[C = 12 tot 15 jaar 41](#_Toc158284868)

[D = 15 jaar en ouder 43](#_Toc158284869)

[Informatieve boeken voor de jeugd 45](#_Toc158284870)

[Taal- en letterkunde 45](#_Toc158284871)

# Romans volwassenen

#### Adébáyò, Ayòbami / Alles wat had kunnen zijn

Het leven van een onbemiddelde jonge Nigeriaanse vrouw raakt vervlochten met dat van een welgestelde vrouwelijke arts wanneer een opkomend politicus de vader van de verloofde van de arts haar vraagt om voor hem te komen werken.  
Amsterdam : Signatuur, 2023  
Vertaling van: A spell of good things. - Edinburgh : Canongate, 2023  
**t351277 soci fami - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Al Mashta, Bilal / Coulis

Een verstoten theaterregisseur in Algerije besluit een grootse bruiloft te cateren. Hij krijgt hulp van een excentrieke nomade en een probleempuber uit Nederland.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2023  
**t351171 psyc - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Allende, Isabel / De wind kent mijn naam

Twee kinderen, een joodse jongen en een latino-meisje, worden in een verschillende tijd en op een verschillende plek gescheiden van hun ouders.  
Amsterdam : Wereldbibliotheek, 2023  
Vertaling van: El viento conoce mi nombre. - Barcelona : Penguin Random House Grupo Editorial, 2023  
**t349331 psyc - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Archer, Jeffrey / Een oogje dicht

William Warwick 3 - Inspecteur William Warwick gaat undercover om corruptie bij de Londense politie aan te tonen, terwijl zijn familie betrokken is bij de vervolging van een drugsbaron.  
Amsterdam : HarperCollins, 2023  
Vertaling van: Turn a blind eye. - London : Macmillan, 2021  
**t352444 dete - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Arlidge, M.J. / Oog om oog

Een sociaal medewerkster van een Engelse gevangenis begeleidt ex-gevangenen bij hun re-integratie in de samenleving, maar als hun nieuwe identiteit gelekt wordt aan de families van de slachtoffers, zinnen die op wraak.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
Vertaling van: Eye for an eye. - 2023  
**t351199 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ashdown, Isabel / IJskoud

Een 17-jarig meisje dat op zolder wordt opgesloten door haar ouders, is vastbesloten te ontdekken wat er echt is gebeurd tijdens de nacht dat ze naar hun zeggen een ongeluk heeft gehad.  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
**t349725 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Atwood, Margaret / Besjes in het bos

Korte verhalen over familierelaties, het huwelijk, verlies en herinnering, met als kern zeven verhalen over de bepalende momenten in het leven van een echtpaar.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
Vertaling van: Old babes in the wood. - London : Chatto & Windus, 2023  
**t352089 verh - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Audrain, Ashley / Mama’s fluisteringen

Tijdens een tuinfeest heeft de gastvrouw een uitbarsting tegen haar zoontje en vallen lang voorgehouden maskers af. Wanneer het zoontje later uit zijn slaapkamerraam valt, kijkt iedereen naar elkaar.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
Vertaling van: The whispers. - 2023  
**t349677 thri psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Baantjer, A.C. / Uit de verhoorkamer

Korte verhalen waarin de Amsterdamse rechercheur Appie Baantjer (1923-2010) vertelt over zijn ervaringen uit de politiepraktijk in Amsterdam.  
Utrecht : De Fontein, 2023  
Verhalen eerder verschenen in de serie Appie Baantjer Compleet, deel 1 (2005), deel 2 (2006) en deel 3 (2007)  
**t351779 dete verh - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bainbridge, Beryl / Een rustig leven

Een 17-jarige jongen groeit op in Liverpool in de periode na de Tweede Wereldoorlog. Alles wat hij wil is rust en een normaal leven, maar zijn vader heeft moeite om eten op tafel te krijgen, zijn moeder heeft liefdesaffaires en zijn bohemienzus heeft inzichten die hij nooit zal bereiken.  
Zaandam : Uitgeverij Oevers, 2023  
Vertaling van: A quiet life. - 1976  
**t351080 fami humo - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Barroso, Nadine / Dodelijke cocktail

De zomervakantie van vijf vriendinnen in Italië eindigt in een nachtmerrie, slechts vier van hen keren terug naar huis. Twintig jaar later vrezen zij voor de ontwrichting van hun zorgvuldig opgebouwde levens wanneer iemand hen probeert te overtuigen om terug te gaan naar de plek waar het allemaal begon.  
Laren (NH) : De Crime Compagnie, 2023  
**t351422 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bennett, Michael / Liever het bloed

Een vrouwelijke Maori en politie-inspecteur wordt geconfronteerd met Nieuw-Zeelands eerste seriemoordenaar ooit, wiens moorden verband hebben met een oude misdaad uit de tijd van de bloederige kolonisatie.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
Vertaling van: Better the blood. - 2022  
**t348737 thri - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Berkt, van den, Bert / Dokter in de nacht

Dokter Van Zanten in Elsdorp op de Veluwe en zijn kinderen zetten zich tijdens de oorlog, ondanks de grote risico's, in voor de verzorging van gewonde verzetsstrijders, Joodse patiënten en Engelse piloten,.  
Apeldoorn : de Banier uitgeverij, 2020  
**t351273 oorl dokt - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bintanja, Richard / Greet en Hannelore

Een jonge Nederlandse vrouw wordt opgepakt door de Duitsers en afgevoerd naar het concentratiekamp Ravensbrück. Daar ontmoet ze een vrouwelijke opzichter die ondanks haar trots op het Duitse Rijk begint te twijfelen aan de barbaarse behandeling van de gevangenen in het kamp.  
Breda : Ambilicious, 2022  
**t351272 oorl - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bjørk, Samuel / De terugkeer van Mia

Munch & Krüger 5 - Mia Krüger is gestopt bij de politie en keert terug naar het eiland Hitra, maar raakt toch betrokken bij een oude verdwijningszaak en een nieuwe moord. Vervolg op: t341061  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
Vertaling van: Hitra. - 2023  
**t350982 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Boomstra, Marja / Verraderlijke mist

Chaja 3 - Chaja leert eindelijk haar biologische vader kennen, maar ontdekt ook dat Reaven informatie voor haar achterhoudt. Een mysterieuze, terugkerende droom waarschuwt haar voor verraad en slecht nieuws. Vervolg op: t347700 Wordt gevolgd door: t366526  
Weert : M-B publishing, 2023  
**t350079 thri - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Caboni, Cristina / Het honingpad

Een vrouw reist na de dood van haar zus naar Sardinië om de vader van haar nichtje te vinden.  
Haarlem : Xander, 2023  
Vertaling van: La via del miele. - Garzanti, 2022  
**t351751 lief fami - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Caminito, Giulia / Antonia's dochter

Een jonge vrouw krijgt al vroeg in haar leven te maken met de gevolgen van de Italiaanse klassenmaatschappij en de verwachtingen van haar familie.  
Amsterdam : Cossee, 2022  
Vertaling van: L'acqua del lago non è mai dolce. - Milano : Bompiani, 2021  
**t350033 psyc - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cavanagh, Steve / De handlanger

Eddie Flynn 7 - Advocaat Eddy Flynn verdedigt de vrouw van een seriemoordenaar. Zij zegt niets te weten van de moordpraktijken van haar man. Vervolg op: t347178  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
Vertaling van: The accomplice. - London : Orion, 2022  
**t351007 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Chabot, Bart / Engelenhaar

Bart Chabot neemt de lezer mee naar een leven vol rock-‘n-roll, naar een verloren tijd.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2023  
**t349497 biog - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Claudel, Philippe / Schemering

Als er een moord wordt gepleegd wijst de katholieke kerk met de beschuldigende vinger naar de moslimbevolking.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2023  
Vertaling van: Crépuscule. - Paris : Stock, 2023  
**t351625 soci - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cline, Emma / De gast

Een jonge vrouw die haar verleden lange tijd verborgen heeft gehouden, is nadat ze de fout ingaat niet meer welkom bij haar oudere, welgestelde vriend en verliest langzaam haar grip op de realiteit.  
Amsterdam : Lebowski Publishers, 2023  
Vertaling van: The guest. - Penguin Random House, 2023  
**t349020 psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Coben, Harlan / De match

Een man komt via een online zoektocht naar familieleden in aanraking met een geheime groep die anonieme internettrollen ontmaskert. Nadat een van hen dood wordt aangetroffen, wordt duidelijk dat de moordenaar zeer geïnteresseerd is in zijn onderzoek...  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
Vertaling van: The match. - London : Century, 2022  
**t350081 thri - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cole, Daniel / Jackdaw

Jackdaw 1 - Rechercheur Scarlett Delaney onderzoekt de moord , die ongetwijfeld het werk is van de door de media genaamde Jackdaw killer.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
Vertaling van: Jackdaw. - 2023  
**t350537 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cussler, Clive / Poorten van Hades

Dirk Pitt 16 - Dirk Pitt onderzoekt waarom een geavanceerd cruiseschip in 2003 plotseling in brand vliegt en een luxe onderzeeër bijna tot zinken wordt gebracht. Ook verschenen onder de titel 'Inferno op zee'. Vervolg op: t345644  
Amsterdam : The House of Books, 2021  
Vertaling van: Valhalla rising. - New York : G.P. Putnam's Sons, 2001  
**t350965 thri avon - V - 31br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cussler, Clive / Verloren stad

De Numa files 5 - Enkele Amerikaanse zeehelden worden geconfronteerd met Franse wapenmagnaten die het enzym van de eeuwige jeugd gevonden hebben. Vervolg op: t222274  
Vianen : The House of Books,2006  
Vert. van: Lost city : a novel from the Numa files. - New York : Putnam, 2004  
**t350145 avon - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cussler, Clive; Dirgo, Craig / Heilige steen

Dossier Oregon 2 - Een gevaarlijke meteoriet, die op Groenland gevonden wordt, speelt een belangrijke rol bij plannen voor de vernietiging van de City of London en van drie islamitische heiligdommen.  
Vianen : The House of Books, 2007  
Vert. van: Sacred stone. - New York : Berkley, 2004. - (The Oregon files)  
**t351271 avon thri - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dazieri, Sandrone / Wespenman

Een advocate verdedigde dertig jaar geleden een vals beschuldigde man. De echte seriemoordenaar is terug en heeft haar nichtje ontvoerd. Een ex-agent van de Special Forces probeert het ontvoerde meisje te redden.  
Haarlem : Xander, 2023  
Vertaling van: Il male che gli uomini fanno. - Milano : HarperCollins Italia S.p.A., 2022  
**t350083 thri - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Deen, Mathijs / De duiker

Hollander 2 - De vondst van een vrachtvaarder die in 1950 verging, brengt ook een miljoen aan koper en het stoffelijk overschot van een vermoorde duiker boven water. De zoektocht naar wat er heeft plaatsgevonden leidt rechercheur Lieuwe Cupido, alias De Hollander, naar een duikclub op Terschelling. Vervolg op: t347503  
Utrecht : Alfabet Uitgevers, 2023  
**t348841 thri - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dick, Kay / Zij

In een alternatief Groot-Brittannië heeft een autoritaire macht, ‘Zij’, de controle overgenomen. Zij onderdrukken individuele expressie en vernietigen kunstwerken, terwijl dissidenten zoals schrijvers, schilders en musici worden opgepakt.  
Amsterdam : Uitgeverij Orlando, 2023  
Vertaling van: They. - Londen : Penguin Books, 1977  
**t351107 soci sfic - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dijk, van, Kiki / Saint Tropez

Een vrouw die een succesvol restaurant runt op Saint-Tropez, wordt onverwacht verdacht van ernstige corruptie. Als haar dochter verdwijnt, beseft ze dat iemand het op haar gezin heeft gemunt.  
Haarlem : Xander, 2023  
**t350726 thri - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dis, van, Adriaan / Naar zachtheid en een warm omhelzen

Een negenjarige jongen wordt een zomer lang ondergebracht in het huis van zijn grootouders. Daar ontwikkelt hij een hechte band met de eigenzinnige dienstbode.  
Amsterdam : Uitgeverij Augustus Atlas Contact, 2023  
**t351270 psyc - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dutrieux, Aisha / Het leven noemen

Een meisje is slachtoffer van een moeder die lijdt aan het münchhausen-by-proxysyndroom en probeert later als volwassene greep te krijgen op wat er is gebeurd.  
Amsterdam : Spectrum, Uitgeverij Unieboek | Het Spectrum bv, 2021  
**t350984 psyc - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ephimenco, Sylvain / Twaalf incorrecte verhalen

Bundeling van twaalf absurdistische verhalen over onverdraagzaamheid en de huidige cancelcultuur.  
Sint Pancras : Ezo Wolf, 2023  
**t348740 verh - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Foley, Lucy / Het appartement

Een jonge vrouw gaat op bezoek bij haar halfbroer in Parijs. Hij is echter spoorloos verdwenen. Er blijken vijf verdachten te zijn.  
Amsterdam : De Boekerij, 2022  
Vertaling van: The Paris apartment. - London : HarperCollinsPublishers, 2022  
**t352090 thri psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Fresco, Louise O. / Kruiden, kokkels en kippen

Aan de hand van twee voorbeelden beschrijft Louise O. Fresco dat wetenschap het verhaal is van hard werk, gelukte en mislukte experimenten, dwaalsporen en toeval. Uitgave ter gelegenheid van de Maand van de geschiedenis 2023.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t351752 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Giordano, Mario / Tante Poldi en de zang van de sirenen

Tante Poldi 5 - Tante Poldi verruilt haar huwelijksvoorbereidingen voor een moordonderzoek wanneer een ondernemer vermist raakt en het lichaam van een jonge vrouw aanspoelt op de Siciliaanse kust Vervolg op: t347542  
Utrecht : De Fontein, 2022  
Vertaling van: Tante Poldi und der Gesang der Sirenen. - Köln : Bastei Lübbe AG, 2020  
**t350983 dete humo - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Giphart, Ronald / De reünie

Verhaal over liefde op leeftijd.  
S.l. / De Leescoalitie, 2023  
**t351928 verh - V - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Giphart, Ronald / Een familie en een Griekse god

De wandelaars 2 - Een familie wordt tijdens een vakantie op Kreta geconfronteerd met opgekropte frustraties en verdriet. En wanneer gaan ze het eindelijk over het grote familiegeheim hebben?  
Amsterdam : The House of Books, 2023  
**t349682 fami psyc - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gort, Ilja / De hemel

Abel en Angela 4 - Rasoptimist Abel en zijn nuchtere vrouw Angela beginnen in een Frans kasteel een esoterisch centrum dat ze 'Hemel op Aarde' noemen. Helaas wordt hun perfecte wereld verstoord door een bende zware criminelen. Vervolg op: t342443  
Amersfoort : Gort Publishers, 2023  
**t348868 humo - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Griep, Michelle / De bruid van Blackfriars Lane

Een voormalig dievegge probeert in het 19e-eeuwse Londen de mannen op te sporen die de broer van haar verloofde hebben verminkt.  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2023  
Vertaling van: The bride of Blackfriars Lane. - Uhrichsville : Barbour Publishing, 2022  
**t351275 hist thri lief - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Griffis, Gigi / Keizerin

Als de rebelse keizerin Elisabeth in Beieren verliefd wordt op de keizer van Habsburg en zijn onverwachte bruid wordt, komt zij terecht in een wereld van intriges en spanningen aan het Weense hof.  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
Vertaling van: The empress  
**t350227 biog - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Groen, Hendrik / Groeten uit Benidorm

Twee bevriende gepensioneerde stellen gaan in de winter naar Benidorm, waar de spanningen oplopen en er niet veel meer nodig is om de vakantie te laten ontsporen.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2023  
**t348657 psyc - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Guin, le, Ursula K. / Lavinia

In weerwil van de wensen van haar moeder, kiest Lavinia voor een huwelijk met Aeneas van Troje, over wie zij enkel verhalen hoorde. Haar keuze ontketent een oorlog.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
Vertaling van: Lavinia. - 2008  
**t351428 hist - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Haig, Matt / Middernachtbibliotheek

Na een zelfmoordpoging komt een jonge vrouw terecht in een andere dimensie: een soort bibliotheek waarin de boeken haar de kans geven parallelle levens uit te proberen, gebaseerd op andere keuzes dan die ze in haar oorspronkelijke leven heeft gemaakt.  
Amsterdam : Lebowski Publishers, 2021  
Vertaling van: The midnight library. - Edinburgh : Canongate, 2020  
**t350034 psyc fant - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Harper, Jane / Verstoten

Tijdens een festival laat een moeder haar baby achter en verdwijnt in de menigte. Een jaar na dato reist een man naar het stadje voor een doop en ontdekt duistere geheimen uit het verleden.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
Vertaling van: Exiles. - 2022  
**t351276 thri - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Heiningen, van, Pieter / Mijn opa mijn held

Verhalen over het leven van een rijksveldwachter en zijn familie en naasten in Nunspeet in de periode van 1915-1963.  
Rotterdam : Mijnbestseller.nl, 2023  
**t351172 verh prot - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hellberg, Åsa / De toekomst van Hotel Flanagans

Hotel Flanagans 3 - De zussen Frankie en Billie hebben de leiding over Hotel Flanagans, maar Billie richt zich meer op haar filmcarrière. Vervolg op: t347488  
Haarlem : Xander, 2022  
Vertaling van: Nya tides på Flanagans. - Forum, 2021  
**t351197 lief - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Herzog, Werner / Het schemeren van de wereld

Waargebeurd verhaal over een Japanse soldaat die tijdens de Tweede Wereldoorlog voor het Japanse leger vecht. Op een afgezonderd eiland ontgaat het hem dat Japan zich heeft overgegeven en leeft hij nog dertig jaar in oorlog.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2022  
Vertaling van: Das Dämmern der Welt. - München : Carl Hanser Verlag, 2021  
**t350035 oorl waar - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hoffman, Alice / Het magische boek

Om eindelijk van De Vloek af te komen, reist Kyle naar Lockland waar Tom, een verre neef woont, omdat daar het boek van de Raaf gemaakt is waar de oplossing in staat.  
Amsterdam : Uitgeverij Orlando, 2023  
Vertaling van: The book of magic. - London : Scribner, 2021  
**t348706 hist - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Horst, Jørn Lier / Stigma

Blix en Ramm 4 - De jacht op een voortvluchtige Duitse moordenaar leidt naar een medegevangene van voormalig rechercheur Blix, die vastzit in de zwaarst bewaakte instelling van Noorwegen voor het wreken van de dood van zijn dochter. Vervolg op: t342064  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
Vertaling van: Arr. - 2022  
**t348836 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Howrey, Meg / Bank Street

Een professioneel balletdanser krijgt een telefoontje dat haar terugvoert naar een beslissende zomer die ze bijna twintig jaar eerder bij haar vader en zijn partner doorbracht.  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2023  
Oorsponkellijke titel: They're Going to Love You. - New York : Doubleday, 2022  
**t351438 psyc - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Huijser, Wim / Op Pieterpad

De hoofdpersonages uit de romancyclus Het Bureau van J.J. Voskuil wandelen in de eenentwintigste eeuw nog altijd door, ditmaal langs het Pieterpad.  
Gorredijk : Noordboek, 2023  
**t348741 psyc - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Iperen, van, Roxane / Dat beloof ik

Een jong meisje dat opgroeit in een gewelddadig probleemgezin dat constant verhuist, krijgt de kans niet om haar plek te vinden en worstelt met haar identiteit.  
Amsterdam : Thomas Rap, 2023  
**t348842 kind psyc - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Irwin, Sophie / De eigenwijze gravin

Na de dood van haar twintig jaar oudere echtgenoot gaat Eliza Balfour naar Bath om te doen wat ze zelf wil.  
Amsterdam : De Boekerij, 2023  
Vertaling van: A lady's guide to scandal  
**t350860 lief hist - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jacobs, Anne / Geluk op de savanne

De Savanne 2 - Een vrouw is na een woelig nieuw begin in Zuidoost-Afrika herenigd met haar jeugdliefde. Terwijl hij op een gevaarlijke expeditie gaat, helpt zij haar nicht op een koffieplantage. Als ze steeds minder brieven van haar geliefde krijgt, slaat de angst haar om het hart: ziet ze hem ooit nog terug? Vervolg op: t346545  
Haarlem : Xander, 2023  
Vertaling van: Sanfter Mond über Usambara. - München : Blanvalet Verlag, 2012  
**t351322 fami hist - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jacobsen, Roy / De kinderen van Barrøy

Barrøy 4 - Een Noorse vrouw keert na een lange reis terug naar het eiland Barrøy, waar de sporen van de Tweede Wereldoorlog nog overal zichtbaar zijn. Ze adopteert een jongen en moet in het reine komen met haar verleden. Vervolg op: t343133  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2023  
Vertaling van: Bare en mor. - Oslo : Cappelen Damm, 2020  
**t349458 fami - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jansma, Linda / Zwarte leugens

Een vlogger onderzoekt de cold case van een baby die dertig jaar geleden uit een kinderwagen werd gestolen. Langzaam maar zeker raakt de zaak steeds meer verstrengeld met haar eigen verleden.  
Laren (NH) : De Crime Compagnie, 2023  
**t349445 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Joshi, Alka / De geur van regen

Een jonge Indiase vrouw verhuist in de jaren zeventig voor de liefde naar Parijs, waar ze een gezin sticht en carrière maakt in de parfumindustrie. Haar leven komt op zijn kop te staan als op een dag haar 17-jarige zoon voor haar neus staat, die zij op jonge leeftijd na de bevalling moest afstaan.  
Amsterdam : Cargo, 2023  
Vertaling van: The perfumist of Paris. - Toronto : Mira, 2023  
**t348869 fami - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Karimi, Forugh / Nargis

De 17-jarige Nargis, is in een azc geboren. Ze is druk met haar examenjaar op het gymnasium, maar vooral met het feit dat haar familie door een incident uit elkaar gevallen is. Uitgave van Brabants Boek Present 2023.  
Amsterdam : Meridiaan Uitgevers, 2023  
Uitgave van Brabants Boek Present 2023.  
**t349510 soci fami - V J D - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kawaguchi, Toshikazu / Voordat de waarheid uitkomt

In een steegje in Tokio is een café waar gasten naar het verleden of de toekomst kunnen reizen.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2023  
Vertaling van: Kono uso ga barenai uchi ni. - Tokyo : Sunmark Publishing, 2017  
**t350725 psyc - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kimpen, Geert / Ik, Maria Magdalena

Na de kruisiging van Jezus van Nazareth probeert Maria van Magdala haar boodschap van vrouwelijke wijsheid uit te dragen.  
Bodegraven : London Books, 2023  
**t351609 bybl - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Koudijs-Siebel, Ellen / Braille-blog

Selectie van de verhalen uit de online blog van een werkende blinde moeder.  
Delft : Ellen Koudijs-Siebel, 2023  
**t348712 blin verh - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kuipers, John / Musserts schaduw

Een onconventionele Haagse hoofdinspecteur wordt in 1940 geconfronteerd met de moord op een raadsman van de NSB. De zoektocht naar de dader leidt hem tot diep in de gelederen van de nationaalsocialistische partij...  
Amsterdam : Cargo, 2022  
**t349561 dete hist - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kvensler, Ulf / Het hoge noorden

Als een vriendengroep op wandelvakantie gaat in een berggebied in Zweden, blijkt de nieuwe vriend van een van hen manipulatief en dwingend. Ondertussen wordt de tocht steeds zwaarder.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
Vertaling van: Sarek. - 2022  
**t348865 thri - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lagercrantz, David / Memoria

Rekke & Vargas 2 - Wanneer een man op een foto zijn doodgewaande vrouw meent te herkennen, vraagt hij Rekke en Vargas om hulp. Het onderzoek leidt Rekke terug in de tijd met ook voor hem pijnlijke herinneringen. Vervolg op: t340537  
Amsterdam : Signatuur, 2023  
Vertaling van: Memoria. - Sweden : Norstedts, 2023  
**t351221 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lake, Alex / Slechte moeder

Als Anna de dochter van Julia weer gevonden is, begint voor Julia pas de nachtmerrie.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
Vertaling van: After Anna  
**t350728 thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lane, Soraya / De Cubaanse dochter

De verloren dochters 2 - Havana, 1950. Esmeralda is de oudste en favoriete dochter van Julio Diaz. Maar wanneer ze verliefd wordt op de Britse Christopher, weet ze dat haar vader deze liefde nooit goed zal keuren... Vervolg op: t347530  
Amsterdam : Oceaan, 2023  
Vertaling van: The Cuban daughter. - London : Bookouture, 2023. - (The lost daughters)  
**t349457 fami - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Laren, van, Jackie / De Eyckenhof

Op een bungalowpark naast een vervallen kasteeltje zorgt de komst van een architect voor een frisse wind. Een jonge vrouw die er een zomerhuisje erfde, ontdekt familiegeheimen die een nieuw licht werpen op haar eigen liefdesleven.  
Amsterdam : De Boekerij, 2023  
**t351108 lief - V - 29br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Leeuwen, van, Carina / Magma

Cold case 1 - Een journaliste onderzoekt als onderdeel van een Haags rechercheteam twee verdwijningszaken en een gevonden lichaam, en sluit op tegenstand uit politieke hoek.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
**t351606 dete - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lindell, Unni / Het lege huis

Een jonge Noorse politieagente en haar partner onderzoeken de verdwijning van een negentienjarig meisje. De vermissing blijkt onderdeel te zijn van een grotere zaak die reikt tot in de machtige Noorse olie-industrie.  
Amsterdam : Volt, 2023  
Vertaling van: Nabovarsel. - Oslo : Capitana forlag, 2020  
**t351163 thri psyc - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lindsay, Joan / Picknick bij Hanging Rock

Tijdens de zomerpicknick van een Australische meisjeskostschool verdwijnen drie meisjes en hun lerares op mysterieuze wijze, met een vervreemdende zoektocht tot gevolg.  
Utrecht : Uitgeverij Mozaiek, 2023  
Vertaling van: Picnic at Hanging Rock. - Chatto & Windus, 1976  
**t351219 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lindstrøm, Merethe / Dagen in de geschiedenis van stilte

Een gebeurtenis uit het verleden laat zich niet langer verzwijgen en begint wrijving te veroorzaken in een Noorse familie.  
Zaandam : Uitgeverij Oevers, 2023  
Vertaling van: Dager i stillhetens historie. - Oslo : H. Aschehoug & Co. (W.Nygaard), 2011  
**t348866 psyc fami - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Loesje / Initiatief zoekt nemer (m/v)

Boekje met teksten van Loesje.  
Arnhem : Stichting Vrienden van Loesje, 1999  
**t350981 humo - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Luyk, van, Annette / Getekend door een sekte

Roman gebaseerd op het verhaal van een vrouw die haar jeugd doorbracht in een sekte waar rituelen, kindermisbruik en geweld aan de orde van de dag waren.  
Prinsenbeek : Uitgeverij Davey Jones Publishing, 2022  
**t349616 psyc waar - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Makkai, Rebecca / Ik heb een paar vragen voor je

Een bekende podcastmaker keert voor een gastcollege terug naar haar oude kostschool in New England, waar in de jaren negentig een van haar klasgenoten werd vermoord. De zwarte gymleraar werd veroordeeld, maar er rijzen steeds meer twijfels over de ware toedracht van de moord.  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2023  
Vertaling van: I have some questions for you. - New York : Viking, 2023  
**t349253 thri - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mansell, Jill / Het zonnetje in huis

Lou ontmoet toevallig een 80-jarige, chagrijnige, ongetrouwde, eenzame man. Hij biedt haar een salaris en recht op al zijn bezittingen na zijn dood als ze bij hem in huis komt helpen.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
Vertaling van: Promise me. - London : H Review, 2023  
**t348743 lief humo - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Marklund, Liza / Moeraskou

Stenträsk 2 - De zoon van een politieagent ontvangt een brief in het handschrift van zijn decennialang vermiste moeder. Vervolg op: t346266  
Amsterdam : De Geus, 2023  
Vertaling van: Kallmyren. - Piratförlaget, 2022  
**t349252 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Maxwell, Jessa / De gouden lepel

Tijdens de opnames van de populaire bakwedstrijd Bake Week valt er een dode en is iedereen plotseling verdacht.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
Vertaling van: The golden spoon. - 2023  
**t348742 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mo, Johanna / De schaduwlelie

De Eilandmoorden 2 - Nadat een jonge vader is vermoord blijkt zijn 1-jarige zoontje te zijn verdwenen en zet de Zweedse politie alles op alles om hem te vinden voor het te laat is. Vervolg op: t335841  
Amsterdam : HarperCollins, 2023  
**t351777 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Montefiore, Santa / De kus

Een jonge vrouw wil haar biologische vader ontmoeten, maar hij heeft haar bestaan altijd geheim gehouden voor zijn gezin.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
Vertaling van: The kiss. - 2022  
**t348693 lief fami - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mosse, Kate / Schip der zielen

Tijden van vuur 3 - De moedige bemanning van het Schip der Zielen bevrijdt in 1621 mensen die door zeerovers tot slaaf zijn gemaakt. De dappersten onder hen zijn vrouwen die in vermomming leven en hun ware identiteit verborgen moeten houden. Vervolg op: t330271  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
Vertaling van: The ghost ship  
**t350244 hist - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Musso, Guillaume / De schaduw van Parijs

Een oud-politieman krijgt de vraag om een moord op een ballerina te onderzoeken.  
Haarlem : Xander, 2023  
Vertaling van: Angélique. - Paris : Calmann Lévy, 2022  
**t351274 thri - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Nesbø, Jo / Rateiland en andere verhalen

Vijf verhalen over een wereld in de greep van een pandemie waar geen vaccin tegen is opgewassen.  
Amsterdam : Cargo, 2022  
Vertaling van: Rotteøya og andre fortellinger. - Oslo : Aschehoug, 2021  
**t350226 thri verh - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Noort, Saskia / De nazaten

Drieluik 3 - Een vrouw die al tien jaar met haar twee dochters en haar zoontje ondergedoken leeft op het Noord-Brabantse platteland, ontdekt dat er banden zijn die niet zomaar verbroken kunnen worden. Vervolg op: t286587  
Amsterdam : The House of Books, 2023  
**t349502 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Noteboom, Lex / De man met duizend gezichten

Een Nederlandse vrouw raakt in een voormalige Sovjetstaat verwikkeld in politieke intrige en een gevecht voor de veiligheid van haar gezin wanneer haar man onder druk wordt gezet om zijn tweelingbroer op te volgen als president.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t349066 thri poli - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Oord, van den, Steffie / De vrouwen van Hendrik de Jong

De Nederlandse Hendrik de Jong wordt er aan het einde van de 19e eeuw van verdacht meerdere vrouwen te hebben vermoord. Sommige vrouwen weten hem echter te ontkomen.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij, 2023  
**t348872 hist dete - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Pamuk, Orhan / De nachten van de pest

Een sultan van het Ottomaanse Rijk isoleert in 1901 een eiland nadat daar een pestepidemie is uitgebroken. De inspecteur die hij stuurt wordt al snel dood gevonden, dus moeten zijn nicht en haar echtgenoot de situatie uitzoeken.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2022  
Vertaling van: Veba geceleri : roman. - Istanbul : Yapi Kredi Yayinlari, 2021  
**t348502 hist - V - 44br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Passeron, Anthony / De slapende kinderen

Een slagersfamilie op het Franse platteland wordt begin jaren tachtig geconfronteerd met de komst van een nieuwe ziekte: aids.  
Amsterdam : Uitgeverij Podium, 2023  
Vertaling van: Les enfants endormis. - Parijs : Éditions Globe, 2022  
**t349021 soci fami - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Pellegrino, Nicky / P.S. kom naar Italië

Een Nieuw-Zeelandse vrouw gaat naar Italië om een online vriend voor het eerst te ontmoeten en belandt daar in zijn welvarende maar chaotische leven.  
Utrecht : De Fontein, 2023  
Vertaling van: P.S. come to Italy. - Orion Fiction, 2023  
**t349512 lief - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Persson Winter, Fredrik / Karma

Vier vrienden hebben 25 jaar lang een verschrikkelijk ongeluk verborgen dat een van hun vrienden het leven kostte. Nu heeft iemand een van hun dochters ontvoerd, en dreigt die de waarheid achter het ongeluk te onthullen.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
Vertaling van: Olycksfåglar. - 2021  
**t352087 thri psyc - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Petry, Yves / Overal zit mens

Een zonderlinge bosbeheerder voelt zich in het nauw gedreven door de alomtegenwoordigheid van de mens en het collectief, en beraamt als daad van verzet een moord op een publieksintellectueel.  
Amsterdam : Das Mag uitgevers, 2022  
**t352088 psyc - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Pfeijffer, Ilja Leonard / Alkibiades

Het leven en werk van de Atheense politicus en generaal Alkibiades (450-404 v. Chr.).  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2023  
**t349008 hist - V - 63br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Polak, Nina / Buitenleven

Een jong lesbisch stel verlaat de stad en betrekt op het platteland een oud huis. De vrouwen hopen te aarden, maar het buitenleven heeft op hun binnenwerelden een verschillende uitwerking.  
Amsterdam : Prometheus, 2022  
**t349678 psyc - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Porter, Max / Shy

Een jongen loopt weg uit een tehuis voor moeilijk opvoedbare jongemannen en reflecteert op zijn angsten, zijn verleden en zijn relaties.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2023  
Vertaling van: Shy. - London : Faber & Faber, 2023  
**t352443 psyc - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Probst, Jennifer / Voorbestemd

Lotsbestemming 1 - Twee jaar na het overlijden van haar beste vriendin brengt het lot Chiara en weduwnaar Sebastian dichter bij elkaar.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
Vertaling van: Meant to be. - 2022  
**t348701 lief - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Raabe, Marc / De kelder

Tom Babylon 4 - Tijdens de zoektocht naar zijn zus krijgt rechercheur Tom Babylon een aanwijzing: een recente foto van haar in zijn vaders kelder. Dan wordt zijn vader vermoord, en verdenkt Tom zijn voormalig mentor van de daad. Vervolg op: t346150  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
Vertaling van: Violas Versteck. - Berlin : Ullstein, 2022  
**t350037 dete - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Read, Shelley / Ga als een rivier

Een jonge Amerikaanse vrouw uit Colorado met een tragisch geheim weet in haar eentje een perzikenfarm te runnen en alle perzikbomen te redden als alles in haar omgeving onder water moet verdwijnen ten behoeve van een waterreservoir.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
Vertaling van: Go as a river. - London : Doubleday, 2023  
**t348507 psyc - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rijn, van, Linda / Villa Algarve

Een jonge vrouw gaat met haar nieuwe liefde op vakantie naar de plek waar zij een jaar eerder een vakantieliefde beleefde. Dan verandert hun reis in een nachtmerrie.  
Baarn : Uitgeverij Marmer, 2023  
**t348694 thri - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Riley, Lucinda / Atlas

De zeven zussen 8 - De zeven zussen ontmoeten elkaar aan boord van de Titan om afscheid te nemen van Pa Salt. Wie is Pa Salt en waarom heeft hij de zussen geadopteerd? Vervolg op: t336411  
Amsterdam : Xander, 2023  
Vertaling van: Atlas : The Story of Pa Salt. - Londen : Pan Macmillan, 2023. - (The seven sisters)  
**t348752 lief - V - 37br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Roberts, Nora / Het blauw van de baai

De Chesapeake bay 4 - Kunstschilder Seth keert vanuit Europa terug bij zijn familie in St. Christopher en wordt daar verliefd op Dru, beiden hebben echter geheimen uit hun verleden die een goede relatie in de weg staan.  
Toronto : Harlequin, 2019  
Vertaling van: Chesapeake blue. - New York : Jove Books, 2002  
Oorspronkelijke titel: Waterblauw. - Amsterdam : Harlequin Holland, 2010  
**t349710 lief - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rolfsdotter, Ulrika / Onbegraven

Annie Ljung 2 - Maatschappelijk werker Annie Ljung raakt betrokken bij het onderzoek naar de moord op 3 tienermeisjes. Vervolg op: t345231  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
Vertaling van: Syndabarn. - Bazar, 2022  
**t350222 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Römer, Peter / De Cock en het kind van de rekening

Rechercheur De Cock wordt geconfronteerd met twee moordzaken. Hij vermoedt dat het gaat om een oude vete in de onderwereld.  
Utrecht : De Fontein, 2023  
**t350727 dete - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rood, Lydia / De maagd van Rosendael

Een jonge Franse vrouw van adel wordt in 1405 uitgehuwelijkt aan de Gelderse hertog Reinald IV om voor een wettige nakomeling te zorgen.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t350059 hist - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rose, Karen / Genoeg gezegd

Sacramento 2 - Jaren geleden ontsnapte een jonge vrouw uit de sekte waarin ze opgroeide. Nu de sekteleider weet dat ze zijn geheimen op het spoor is, zet hij alles op alles om haar terug te halen dood of levend. Vervolg op: t340005  
Utrecht : De Fontein, 2022  
Vertaling van: Say no more. - Berkley, 2020  
**t349038 dete lief - V - 37br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ross, Tomas / Poetins dochter

Philip Prinsen, voormalig veiligheidsexpert bij de Europese Unie, raakt verstrikt in een levensgevaarlijk dubbelspel van Russische oligarchen en westerse inlichtingendiensten in de strijd om Oekraïne.  
Amsterdam : Cargo, 2023  
**t348711 thri - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Salazar Masso, Lorena / De rivier is een wond vol vissen

Een jonge moeder reist met haar zoontje in een kano de Atrato-rivier in Colombia af, op weg naar de biologische moeder van het kind.  
Amsterdam : Signatuur, 2022  
Vertaling van: Esta herida llena de peces. - Madrid : Tránsito, 2021  
**t350233 psyc - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sarr, Mohamed Mbougar / De diepst verborgen herinnering van de mens

Een jonge Senegalese schrijver probeert de mysterieuze auteur van een literaire cultklassieker uit 1938 te vinden, in een zoektocht die verweven is met de complexe erfenis van het kolonialisme.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
Vertaling van: La plus secrète mémoire des hommes. - Paris : Éditions Philippe Rey, 2021  
**t350232 psyc - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Slaughter, Karin / Na die nacht

Will Trent 12 - Een vrouwelijke arts krijgt te maken met een zwaargewonde jonge vrouw wier letsel overeenkomt met wat haar zelf vijftien jaar geleden is overkomen. Ze zet alles op alles om de vrouw te redden, maar beseft gaandeweg dat haar eigen verleden niet voor altijd begraven kan blijven. Vervolg op: t331034  
Amsterdam : HarperCollins, 2023  
Vertaling van: After that night. - London : HarperCollins Publishers, 2023  
**t349312 thri - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Smirnoff, Karin / De schreeuw van de zeearend

Millennium 7 - Lisbeth Salander raakt weer verstrikt in zaken die het daglicht niet kunnen verdragen. Vervolg op: t326814  
Amsterdam : Signatuur, 2023  
Vertaling van: Havsörnens skrik. - 2022  
**t348950 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Smith, Alexandra / Leven, liefhebben & loslaten

Een vrouw ontdekt dat ze niet zwanger kan worden. Ze verbreekt haar relatie en probeert haar leven opnieuw zin te geven.  
Zwaag : Alexandra Smith, 2022  
**t348707 psyc - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Smith, Wilbur / Aartsvijand

Courtney 22 - Parijs, 1794. Een man kijkt toe hoe zijn moeder naar de guillotine wordt gebracht en weet dat hij er alles aan moet doen om aan hetzelfde lot te ontsnappen. Vervolg op: t342442  
Haarlem : Xander, 2023  
Vertaling van: Nemesis. - Zaffre Publishing, 2023  
**t348691 avon hist - V - 30br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Smith, Zadie / Charlatan

In 1873 raakt een Schotse huishoudster gefascineerd door de beroemde Tichborne rechtszaak, waarin een Australische slager beweert recht te hebben op een flinke erfenis en adellijke titel. Amsterdam : Prometheus, 2023  
Vertaling van: The fraud. - 2023  
**t351781 hist soci - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Snelling, Lauraine / Een morgen voor Ingeborg

Red River 2 - Rond 1884 blijft een Noorse emigrante met haar twee zoontjes achter in het ruige Dakota, nadat haar man spoorloos is verdwenen.  
Zoetermeer : Mozaïek, 2013  
Vert. van: A new day rising. - Grand Rapids, MI : Bethany House,1996  
Vervolg op: Het land van duizend morgens  
**t350985 fami hist prot - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sparks, Nicholas / De wens

Een gerenommeerd reisfotografe wordt geconfronteerd met een ingrijpende medische diagnose. Tijdens de feestdagen vertelt ze haar jonge assistent over een kerst tientallen jaren terug, en over de liefde die haar leven voorgoed veranderde.  
Amsterdam : De Boekerij, 2022  
Vertaling van: The wish. - New York : Grand Central, 2021  
**t350231 psyc - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Strout, Elizabeth / Het verhaal van William

Lucy Barton 3 - Een vrouw van middelbare leeftijd heeft nog altijd last van het verleden, maar weet zich steeds verder te ontwikkelen door relaties en reflectie op zichzelf. Vervolg op: t324079  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2021  
Vertaling van: Oh William! - New York : Random House, 2021  
**t351321 psyc - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Terrin, Peter / De gebeurtenis

De assistente van een hoogbejaarde schrijver erft zijn ultieme, onthullende dictaten, de weduwe vecht het testament aan.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2022  
**t350230 lite - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Uittenhaaghe, Dominique / Dubbelgangers

Zolang ze zich kunnen herinneren delen de tweelingzussen Emma en Sofie alles met elkaar, maar dan ontdekt Sofie een familiegeheim waarover ze zelfs niet met Emma kan praten.  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2016  
**t351429 fami - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vereecken, Kathleen / Margriete

Een jonge vrouw komt in het middeleeuwse Gent terecht, waar ze voor een ingrijpende keuze komt te staan: trouwen en stoppen met schilderen, of schilderen en voor altijd maagd blijven.  
Amsterdam : De Geus, 2022  
**t350038 hist - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vermeer, Suzanne / Strandfeest

Een vrouw is met haar stiefkinderen op vakantie in een resort, waar de sfeer omslaat als een van de leiders van het animatieteam op tragische wijze om het leven komt.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t348666 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wagendorp, Bert / Kalle

De memoires van Abel Sikkink 2 - Twee jonge journalisten reizen tijdens de Amerikaanse Burgeroorlog met hun fotowagen door het Westen van Amerika om de gruwelijke gebeurtenissen aan het front vast te leggen. Met foto’s en illustraties. Vervolg op: t341329  
Amsterdam : Uitgeverij Pluim, 2023  
**t348656 hist - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wageningen, van, Gerda / De weesmeisjes

Zierikzee 1 - Een weesmeisje gaat begin twintigste eeuw in dienst bij een rijke familie. Terwijl het familiekapitaal begint op te raken, probeert de vader een goed huwelijk voor zijn oudste dochter te regelen, maar zij is verliefd op een ander. Wordt gevolgd door: t366611  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2023  
**t351753 hist fami - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Watkins, Claire Vaye / Ik hou van je maar ik kies het duister

Een Amerikaanse vrouw verwerkt haar verleden en komt daardoor tot nieuwe inzichten.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2021  
Vertaling van: I love you but I've chosen darkness. - New York : Penguin Random House, 2021  
**t352440 psyc - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wells, Benedict / De waarheid over het liegen

Verhalenbundel met tien literaire verhalen over leugens, dromen en waarheid.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2023  
Vertaling van: Die Wahrheit über das Lügen. - 2018  
**t351287 psyc verh - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wells, Rachel / Kat in de kou

Alfie 6 - Alfie, de Londense kater, krijgt een huisgenootje. Vervolg op: t351595  
Amsterdam : HarperCollins, 2021  
Vertaling van: A friend called Alfie. - London : Avon, 2019  
**t351596 dier - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wells, Rachel / Kat in de sneeuw

Alfie 5 - Kater Alfie en zijn kitten George kijken uit naar kerst. Wordt gevolgd door: t351596  
Amsterdam : HarperCollins, 2020  
Vertaling van: Alfie in the snow. - New York : Avon, 2018  
**t351595 dier - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wells, Rachel / Kat over de vloer

Alfie 2 - Na vele omzwervingen heeft kat Alfie meerdere gezinnen gevonden om bij te wonen. De komst van nieuwe buren geeft veel onrust in de straat en Alfie zou Alfie niet zijn als hij niet probeerde de problemen op te lossen. Wordt gevolgd door: t351426  
Amsterdam : HarperCollins, 2017  
Vertaling van: A cat called Alfie. - HarperCollins Publishers Limited, UK, 2015  
**t351425 dier - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wells, Rachel / Kat voor de deur

Alfie 3 - Alfie, de Londense kater, moet voor de ondeugende kitten George zorgen en samen een mysterie oplossen. Vervolg op: t351425  
Amsterdam : HarperCollins, 2018  
Vertaling van: Alfie and George. - HarperCollins Publishers Limited, UK, 2016  
**t351426 dier - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Whitehead, Colson / Misdaadmanifest

New York jaren 70, wederom volgen wij Ray’s tweestrijd (Harlem Shuffle) om te overleven zonder van het rechte pad af te dwalen. Vervolg op: t339400  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2023  
Vertaling van: Crook manifesto. - New York : Doubleday, 2023  
**t350224 soci - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Whitehead, Colson / Zone 1

Na een pandemie die de mensheid in tweeën heeft gespleten, proberen verdelgingseenheden Manhattan terug te veroveren op de levende doden.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
Vertaling van: Zone one. - London : Harvill Secker, 2011  
**t350156 grie sfic - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Williams, Tad / De drakentroon

Heugenis, smart en het sterrenzwaard 1 - Het verhaal van een tovenaarsleerling, wiens dromen over grote daden en heroïsche oorlogen maar al te waar worden wanneer zijn wereld wordt verscheurd door een burgeroorlog.  
Amsterdam : Poema Pocket,1999  
1e dr. Nederlandse uitg.: Utrecht : Luitingh-Sijthoff, 1992  
Vert. van: The dragonbone chair. - New York : Daw Books,1988. - (Memory, sorrow and thorn 1)  
**t348738 fant - V - 52br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Windmeijer, Jeroen / Het Isisgeheim

Bij het voorbereiden van een tentoonstelling in het Leidse Rijksmuseum van Oudheden ontdekt een conservator dat in een beeldje van Isis een papyrus is verborgen dat een recept bevat om een geestverruimend middel te bereiden.  
Amsterdam : HarperCollins, 2020  
**t350082 thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zee, Ter, Sanne / De tweede weduwe

Een fotografe wordt geïnterviewd door een journaliste, die een geheim met haar deelt. Diezelfde avond wordt de journaliste vermoord. Wanneer de politie op het verkeerde spoor lijkt te zitten, gaat de fotografe zelf op onderzoek uit.  
Best : Uitgeverij Ter Zee, 2023  
**t351427 thri - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zeh, Juli / Tussen werelden

Vanuit hun verschillende werelden debatteren een biologische veeboerin en een journalist per e-mail en WhatsApp over de actuele maatschappelijke gespletenheid.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
Vertaling van: Zwischen Welten. - München : Luchterhand Literaturverlag, 2022  
**t351460 soci - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Anderstalige romans

## Engels

#### Christie, Agatha / Murder on the Orient Express

In een internationale trein is een moord gepleegd die door de beroemde detective Hercule Poirot vakkundig wordt opgelost.  
London : HarperCollinsPublishers, 2017  
Oorspronkelijke uitgave: London : Collins, 1934  
**t351419 dete - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Informatieve boeken voor volwassenen

## Wijsbegeerte

#### Chopra, Deepak / Leven in het licht

Beschrijving van een programma om in zes weken belemmerende gewoonten en beperkende gedachten te doorbreken, met bijbehorende yogahoudingen. Met illustraties.  
Haarlem : Altamira, 2023  
Met register  
Vertaling van: Living in the light: yoga for self-realization. - Harmony Books, 2023  
**t351600 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Eger, Edith / Het geschenk

Zelfhulpboek dat praktische handvatten biedt voor het omgaan met pijn, verlies, verdriet en angst van de Amerikaanse traumapsycholoog die Auschwitz overleefde.  
Amsterdam : Lev., 2020  
Vertaling van: The gift. - 2020  
**t351062 filo - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mosmuller, Mieke / Doen!

Filosofisch getinte verkenning van de kracht van de wilsimpuls, met oefeningen om het eigen handelen tot ontwikkeling te brengen.  
Baarle Nassau : Occident, 2023  
**t351601 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Tuitert, Mark / Flow

Zelfhulpboek met inzichten uit het stoïcisme om in alle omstandigheden de beste versie van jezelf te zijn.  
Amsterdam : Maven Publishing, 2023  
**t349069 - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Godsdienst

#### Segers, Gert-Jan / Wat christenen geloven & moslims niet begrijpen

Apologie van het christendom tegenover de islam.  
Zoetermeer : Boekencentrum, 2012  
Met lit. opg., reg.  
**t351132 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Haegens, Koen / Op zoek naar de verstrooide tijd

Persoonlijk getint filosofisch essay over de vraag waarom de mens de beperkte tijd die hij tot zijn beschikking heeft zo vaak besteedt aan zinloze zaken, waarbij de auteur aan de hand van denkers als De Beauvoir, Kierkegaard en Heidegger onderzoekt of er een andere, intensere omgang mogelijk is met de tijd die ons gegeven is.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t349711 filo - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Sociale wetenschappen

#### Dicks, Rachel / Horses, hurricanes en hagelslag

Persoonlijk verslag van een Nederlandse vrouw die samen met haar man en kinderen naar Amerika emigreerde. Met praktische tips en affirmaties.  
Enschede : BoekenGilde, 2022  
**t350490 - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Grunberg, Arnon / De vluchteling, de grenswacht en de rijke Jood

Persoonlijk getinte opstellen over vluchtelingenproblematiek en de werking van de grens, mede aan de hand van reizen die de bekende Nederlandse auteur (1971) maakte naar Georgië, Polen en Oekraïne.  
Amsterdam : Uitgeverij Pluim, 2023  
**t350452 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Doppert, Monique / Amsterdam, de roze geschiedenis

Beschrijving van de geschiedenis van de homoseksuele gemeenschap in Amsterdam. Met foto's.  
Amsterdam : Boom, 2023  
**t351065 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Luyten, Marcia / Democratie is niet voor bange mensen

Bundeling van columns over actuele politieke en maatschappelijke kwesties.  
Amsterdam : De Bezig Bij, 2023  
**t349533 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Tjeenk Willink, Herman / Het tij tegen

Pleidooi voor verandering van het overheidsbeleid waarbij de burger en niet het geld centraal komt te staan.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t349009 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Verhaeghe, Paul / Onbehagen

Verkenning van de oorzaken en achtergronden van onbehagen in de huidige maatschappij.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2023  
**t351168 filo - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Koopmans, Ruud / De asielloterij

Het Europese asielrecht heeft het dodelijkste migratiesysteem ter wereld in het leven geroepen. Meer dan twintigduizend mensen zijn onderweg naar Europa om het leven gekomen. Velen wagen desondanks de tocht, want wie binnen is, kan meestal blijven.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t349071 - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ballij, Sandra / Gezien en gehoord

Verzameling verhalen van mensen met een beperking over hun uitdagingen op de arbeidsmarkt, met handvatten om het personeelstekort op een innovatieve wijze op te lossen. Met zwart-witfoto’s.  
Noorderwijk : Willems Uitgevers, 2023  
**t349738 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kingma, Tirza / Liefs uit China

Persoonlijk verhaal van een Nederlandse vrouw over de adoptie van een Chinese baby met een schisis, zijn kindertijd in haar gezin in Friesland, en zijn wens op zevenjarige leeftijd om zijn Chinese vader en moeder te ontmoeten. Met kleurenfoto’s.  
Bodegraven : ParisBooks, 2023  
**t350491 waar - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Troost, Jan / Troost over leven

Persoonlijk verhaal van een Nederlandse man over leven met een beperking. Met foto’s in zwart-wit.  
Wijchen : Jan Troost, 2022  
**t348959 biog - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Watano, Aki / Boerenkool met stokjes

Persoonlijke verhalen van de journalist (1972) over haar jeugdervaringen als kind van Japanse ouders in Amsterdam-Noord.  
Amsterdam : Uitgeverij Brandt, 2023  
**t351424 verh waar - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Berg, van den, Marije / De beleidsbubbel

Beschouwing van falend beleid en onnodig groeiende beleidsvorming in Nederland, met adviezen aan beleidsmakers om op gemeenschapsniveau te werken.  
Deventer : Verhaal met Impact, 2023  
**t351131 - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Economie

#### Nederpelt, van, Jacques / Kunnen wij onze beschaving nog redden?

Beschouwing over de oorzaken en gevolgen van wereldwijde economische en politieke crises, waarbij de auteur schetst hoe het nastreven van ecologische en ideële waarden tegenwicht kan bieden aan de economische rationaliteit van het kapitalistische systeem.  
Groningen : Jacques van Nederpelt, 2022  
**t349307 poli - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Moerenhout, Ron / De vluchtende Hollander

De geschiedenis van Willem Merk, een zeekapitein die in 1991 werd gearresteerd op het eiland Sint-Helena wegens drugssmokkel en tot vijftien jaar cel werd veroordeeld, maar na drie jaar wist te ontsnappen.  
Meppel : Just Publishers, 2020  
**t351689 waar - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Leeuwen, van, Michael / Ken uw recht

Verhandeling over het Nederlands recht en de juridische aspecten van vrijheid.  
Amstelveen : BF Uitgeverij, 2023  
**t348667 - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Rechtswetenschap

#### Visser, Frank / Met vallen en opstaan

Autobiografie van de bekende Nederlandse televisierechter (1951).  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2023  
**t348871 biog - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Groot, de, Dolf / Onrecht

Waargebeurd verhaal over een Nederlandse advocate die de onschuld van een Amerikaanse gevangene probeert te bewijzen.  
Utrecht : Alfabet uitgevers, 2023  
**t351437 waar - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Auster, Paul / Bloedbadnatie

De oorzaken en achtergronden van de vele schietpartijen in de Verenigde Staten  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2023  
Vertaling van: Bloodbath nation. - New York : Grove Press, 2021  
**t352446 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Berry-Dee, Christopher / Jeffrey Dahmer

Onderzoek naar de drijfveren van de beruchte seriemoordenaar Jeffrey Dahmer (1960-1994), die tussen 1978 en 1991 zeventien jongens en mannen vermoordde en aan stukken sneed.  
Meppel : Just Publishers, 2023  
Vertaling van: Inside the mind of Jeffrey Dahmer  
**t351420 biog - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Carrie / De pindakaasmoord

Bespreking van opgeloste Nederlandse moordzaken van de afgelopen decennia.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t350451 waar - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kampusch, Natascha / Hoe ik acht jaar gevangenschap overleefde

Persoonlijk relaas van de Oostenrijkse Natascha Kampusch (1988) over haar ontvoering op 10-jarige leeftijd en de jarenlange gevangenschap die daarop volgde, waarbij ze de oefeningen en strategieën beschrijft die ze tijdens deze gevangenschap ontwikkelde om fysiek en mentaal te overleven.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
**t351233 waar - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Psychologie - Occulte wetenschap

#### De Wachter, Dirk / Vertroostingen

Persoonlijke beschouwing van de Belgische psychiater (1960) over het vinden van troost in moeilijke tijden, mede aan de hand van zijn eigen confrontatie met een levensbedreigende ziekte.  
Leuven : Lannoo Campus, 2022  
**t349723 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Weggemans, Minke / Broederziel alleen?

Bespreking van allerlei aspecten van rouwverwerking.  
Kampen : Kok, 2006  
Met lit. opg  
**t349022 - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Opvoeding - Onderwijs - Vorming

#### Beek, van, Miloe / Doorbreek de cirkel

Persoonlijk getinte beschouwingen over hoe bewustwording van de eigen patronen en denkbeelden kan bijdragen aan beter ouderschap.  
Utrecht : Kosmos, 2023  
**t351173 - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Shefali, #Dr.# / Het opvoedkompas

Dr. Shefali leert ons verwachtingen loslaten en onze kinderen in hun eigen pad te laten kiezen.  
Amsterdam : Lev., 2023  
Vertaling van: The parenting map: Step-by-step solutions to consciousley create the ultimate parent-child relationship. - United States : HarperOne, 2023  
**t351599 - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Geerts, Annemarie / Komt goed

Persoonlijke ervaringen van een moeder van acht kinderen, met tips en inspiratie voor het aangaan van de uitdagingen die het moederschap met zich meebrengt.  
Amsterdam : Cargo, 2023  
**t351423 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Wiskunde - Informatica - Natuurwetenschappen

#### Dekkers, Geertje / Veel, klein en curieus

Overzicht van het werk en de ideeën van de Nederlandse wetenschapper (1632-1723). Met zwart-witillustraties.  
Amsterdam : Spectrum, 2023  
**t348548 biog - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mols, Bennie / Slim, slimmer, slimst

Beschouwing van de relatie tussen menselijke en kunstmatige intelligentie.  
Utrecht : New Scientist, 2023  
Met index  
**t350454 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kingma, Frans / Splinters van de zon

Fragmenten uit het leven en werk van J. Robert Oppenheimer met aandacht voor zijn fysica, zijn interesse in poëzie en filosofie, zijn scholing in Europa, zijn banden met Nederland en over de atoombom en de risico's daarvan.  
Zutphen : Walburg Pers, 2023  
**t351066 biog - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bregman, Rutger / Het water komt

Waarschuwing voor de gevolgen van de stijgende zeespiegel aan de hand van het verhaal van ingenieur Johan van Veen, bedenker van het Deltaplan.  
Amsterdam : de Correspondent, 2020  
**t351413 - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kuipers Munneke, Peter / Alles smelt

Uitleg over onderzoek van het land- en zee-ijs in de wereld en de gevolgen van opwarming van de aarde en zeespiegelstijgingen.  
Amsterdam : Uitgeverij Lias, 2021  
**t349712 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Menskunde - Geneeskunde - Gezondheidszorg - Lichaamsoefening en sport

#### Vinkers, Christiaan / In de ban van burn-out

Onderzoek naar de oorzaken, achtergronden en behandelingsmogelijkheden van burn-outklachten, met focus op de rol van stress bij het ontstaan van de aandoening.  
Amsterdam : Prometheus, 2022  
**t351058 - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wittekoek, Janneke / De hart/hoofd connectie

Beschrijving van de oorzaken en gevolgen van hart- en vaatziekten in relatie tot stress en het zenuwstelsel, en hoe deze te verlichten. Met kleurenillustraties.  
Hilversum : Uitgeverij Lucht BV, 2023  
**t348751 - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kamphuis, Mascha / Ik mis mij ook

Persoonlijk verslag van een jeugdarts die lijdt aan de gevolgen van niet-aangeboren hersenletsel, opgetekend door haar vriend, de bekende Nederlandse auteur Ronald Giphart (1965).  
Amsterdam : Thomas Rap, 2023  
**t351063 waar - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Schram, Tom / Ontleren met alzheimer

Persoonlijk getinte beschouwing van manieren om om te gaan met alzheimer. Voor mantelzorgers en naasten.  
Leeuwarden : Elikser Uitgeverij, 2023  
**t348870 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wal, de, Tom / Jezus aanraken

De stappen die genomen moeten worden om bij Jezus te komen en genezing te ontvangen.  
Werkendam : Frontrunners Media, 2021  
**t349549 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kloosterboer-Duijnmaijer, Jessica / De patient van kamer 11

Een bundeling van 38 indringende verhalen over excellente verpleegkundige IC-hulp.  
Deventer : Deventer Ziekenhuis, 2023  
**t349070 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bertholet, Ester / Vitaal ouder worden is zo gek nog niet

Handboek voor 55-plussers, waarin preventie, medische klachten, medicatie en zingeving centraal staan, zodat vitaal ouder worden bereikt kan worden.  
Schiedam : Scriptum, 2023  
Met index  
**t348951 - V - 36br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gouka, Mikos / Kameraden

Journalistiek verslag van het voetbalseizoen 2022-2023 van landskampioen Feyenoord, met aandacht voor de trainer, de opvallende spelers en verhalen van oud-Feyenoorders en supporters van de club.  
Rotterdam : ADR Nieuwsmedia i.o. DPG Nederland BV, 2023  
**t351169 spor - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Bord-, denk- en kansspelen enz. - Handenarbeid enz. Huishoudkunde enz.

#### Stanfield, Lesley / 100 bloemen om te haken en te breien

Haak- en breipatronen van levensechte bloemen, fruit, insecten en groenten, bedoeld als decoratie voor tassen, sieraden en kleding.  
Kerkdriel : Librero, 2009  
Met reg  
Vert. van: 100 flowers to knit and crochet. - Quarto, 2009  
**t350157 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Groot, Ilse / Buikvet Challenge

De Buikvet Challenge is speciaal ontwikkeld om af te vallen, met de focus op de buikstreek. Zonder honger, zonder te sporten en zonder moeilijke recepten.  
Amsterdam : PuurFiguur, 2023  
**t350792 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bakker, Sonja / Summerproof met Sonja

Volledig uitgewerkt schema voor elk moment van de dag om in 6 weken tijd 6 kilo af te vallen.  
Hoorn : Uitgeverij De Zonnestraal BV, 2019  
**t350499 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Delissen, Rinus / Slowcooker recepten & tips

Vanuit zijn ervaringen met leden van zijn Facebookgroep " Multi- en slowcooker 2021 recepten & tips" ontwikkelde Rinus maar liefst 3 x 13 heerlijke gerechten, die hij allemaal het eigen keurmerk heeft gegeven.  
Soest : Uitgeverij Boekscout, 2022  
**t351220 - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Oliver, Jamie / EEN

Eenpansgerechten van de Britse chefkok.  
Utrecht : Kosmos Uitgevers, 2022  
Met register  
Vertaling van: One. - London : Michael Joseph, 2022  
**t348739 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Patricia / Let's eat

Recepten met een Hollandse twist. In tegenstelling tot andere crash-diëten waar men zo min mogelijk eet, is het hier van belang dat men voldoende eet.  
Klazienaveen : Dutch Diet, 2021  
**t351077 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Walrabenstein, Wendy / Food Body Mind

Informatie over gezonde voeding met wetenschappelijke onderbouwing, tips voor bewegen en persoonlijk welbevinden, en plantaardige recepten. Voor een compleet nieuwe en gezonde leefstijl.  
Amsterdam : Spectrum, 2020  
**t351078 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Land- en tuinbouw - Jacht en visserij

#### Korte, Floor / Floors moestuin

Floor Korte leert je hoe je met weinig inspanning van je eigen groente, fruit en kruiden kunt genieten. Uit je eigen moestuin! Boordevol praktische uitleg en handige tips voor het tuinieren.  
Utrecht : Kosmos, 2023  
Met register  
**t348671 - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Kunst; algemeen - Beeldende kunst

#### Wauters, Wendy / De geuren van de kathedraal

Beschrijving van de geschiedenis van de Onze-Lieve-Vrouwekerk, vanaf 1559 de 'kathedraal' van Antwerpen. Met illustraties.  
Tielt : Lannoo, 2023  
**t350229 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Muziek - Dans - Toneel - Film

#### Bettens, Sam / Ik ben

Autobiografie van de Belgische zanger (1972) over zijn carrière en zijn identiteit als rockster, vader en transman. Met zwart-witfoto’s.  
Amsterdam : Das Mag Uitgevers, 2023  
**t352086 biog - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Taal- en letterkunde

#### Wingerden, van, Wouter / Weg met slechte teksten!

Tips en adviezen voor het schrijven van aantrekkelijke teksten, met nadruk op wat je als schrijver níét moet doen. Met kleurenillustraties.  
Utrecht : Van Dale, 2023  
Met register  
**t351076 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hij/hem

Verzameling essays over boeken waarin homoseksualiteit centraal staat.  
Groningen : Uitgeverij kleine Uil, 2023  
**t351288 lite verh - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cognetti, Paolo / Antonia

Biografie van de jong gestorven Italiaanse dichteres (1912-1938) aan de hand van haar foto’s, brieven, dagboekaantekeningen en gedichten, waarbij de auteur tevens een beeld schetst van het leven in de jaren twintig en dertig van de vorige eeuw.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2023  
Vertaling van: l'Antonia. - Milaan : Adriano Salani Editore s.u.r.l., 2021  
**t350080 biog - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Waterdrinker, Pieter / Van huis en haard

Dagboeknotities die de Nederlandse auteur (1961) maakte tussen november 2021 en februari 2023, een periode waarin hij zijn huis in Rusland moest verlaten en verschillende plaatsen in Europa aandeed.  
Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2023  
**t348704 - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bakker, Gerbrand / Moeder, na vader

Dagboeknotities van de Nederlandse schrijver (1962) over het leven van zijn onlangs verweduwde moeder en over de wending die zijn eigen leven heeft genomen, nadat er een man en een hond bij hem zijn ingetrokken. Vervolg op: t330886  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2023  
**t348672 biog - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Geschiedenis

#### Goldschmidt, Tijs / Wolven op het ruiterpad

Persoonlijke beschouwingen over de menselijke cultuur en evolutie.  
Amsterdam : Athenaeum-Polak & Van Gennep, 2022  
**t350502 dier - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hertmans, Stefan / Verschuivingen

Literair en filosofisch essay waarin de Vlaamse schrijver poogt de tijd waarin hij leeft in woorden te vatten, en duiding te geven aan hedendaagse verschuivingen op het gebied van onder meer politiek, klimaat en ideologie.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2022  
**t350036 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Geerlings, Lonneke / De vele levens van Rosey Pool

Biografie van de Joodse vertaalster, docente en activiste (1905-1971) die ontsnapte uit Westerbork en de rest van haar leven streed tegen discriminatie, racisme en uitsluiting, onder meer in de Amerikaanse burgerrechtenbeweging. Met zwart-witfoto’s.  
Amsterdam : Uitgeverij AtlasContact, 2023  
**t348660 biog jood - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lewkowicz, Josef / De overlever

Autobiografisch relaas van een joodse man die tijdens de Tweede Wereldoorlog zes concentratiekampen overleefde en na de oorlog verweesde kinderen opspoorde om ze een thuis te bieden.  
Amsterdam : HarperCollins, 2023  
Vertaling van: The survivor. - Londen : Bantam, 2023  
**t351064 biog - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Winter-Levy, de, Rosa / In Birkenau

Persoonlijk verslag van een vrouw die tijdens de Tweede Wereldoorlog in concentratiekamp Birkenau zat en de oorlog overleefde. Met zwart-witfoto’s.  
Utrecht : Alfabet Uitgevers, 2023  
**t349107 oorl - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bode, Emile / Toffe jongens

Herinneringen van mannelijke zestigplussers aan hun roerige jeugdjaren in de jaren zestig en zeventig. Met zwart-witfoto’s.  
Meppel : Just Publishers, 2023  
**t351603 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Willems, Wim / Op weg naar later

Persoonlijk verslag van de Nederlandse auteur (1951) over zijn jeugd tijdens de wederopbouw.  
Amsterdam : Querido Facto, 2023  
**t350453 hist soci - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zijl, van der, Annejet / Sonny Boy

Levensgeschiedenis van een 19-jarige Surinaamse student en een 40-jarige Hollandse getrouwde vrouw, die in 1928 verliefd op elkaar worden, een zoon krijgen (Sonny Boy), een pension in Scheveningen beginnen en in de Tweede Wereldoorlog joodse onderduikers in huis nemen.  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2023  
**t351593 lief oorl - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zijl, van der, Annejet / Sonny Boy

Levensgeschiedenis van een 19-jarige Surinaamse student en een 40-jarige Hollandse getrouwde vrouw, die in 1928 verliefd op elkaar worden, een zoon krijgen (Sonny Boy), een pension in Scheveningen beginnen en in de Tweede Wereldoorlog joodse onderduikers in huis nemen.  
Amsterdam : Uitgeverij Eenvoudig Communiceren, 2023  
Oorspronkelijke uitgave: Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2004  
**t351594 lief oorl - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hoedeman, Jan / De achilleshiel van de koning

Bespreking van de schurende relatie tussen monarchie en politiek onder het bewind van Koning Willem-Alexander (1967).  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2023  
Met register  
**t348674 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sahadat, Ianthe / Wie zijn mijn voorouders

In tien persoonlijke verhalen onderzoeken de auteurs de doorwerking van de slavernij en het koloniale verleden in onze huidige tijd. Deze geschiedenis gaat elke Nederlander aan.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2023  
**t351135 hist verh - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jong, de, Raoul / Jaguarman

Een zoektocht naar de zwarte voorouders in Suriname van de auteur (1984) en de spirituele betekenis van het bestaan, tevens een reis door de geschiedenis van Suriname.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2020  
**t348699 hist - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Waegemans, Emmanuel / De Russische Krim

Ingewikkelde geschiedenis van een betwist schiereiland.  
Leuven : Davidsfonds Uitgeverij, 2022  
**t352445 hist - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Haag, Anna / Vreemdeling in eigen land

Dagboek van een Duitse vrouw, die tegenstander was van het nationaalsocialisme en Hitler, over de periode 1940-1945.  
Utrecht : Alfabet Uitgevers, 2023  
Vertaling van: 'Denken ist heute überhaupt nicht mehr Mode': Tagebuch 1940-1945. - Philipp Reclam jun. Verlag GmbH, 2021  
**t349106 hist - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Nadery, Qadir / De knikkers van Qadir

Verhaal van een Afghaanse man die met zijn gezin vlucht voor het geweld van de taliban naar Europa, door de bergen, als bootvluchteling en overgeleverd aan mensensmokkelaars.  
Tielt : Lannoo, 2020  
**t351067 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zamora, Javier / Solito

Persoonlijk verslag van een jonge man die als 9-jarige jongen met een mensensmokkelaar van El Salvador via Guatemala en Mexico naar Amerika vluchtte voor een hereniging met zijn ouders.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
Vertaling van: Solito. - Londen : Hogarth, 2022  
**t351471 avon reis - V - 24br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Glenconner, Anne / De barones

Persoonlijk relaas van een Britse hofdame (1932) over het leven van de sociale bovenklasse. Met zwart-witfoto’s.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
Vertaling van: Whatever next? : lessons from an unexpected life. - Hodder & Stoughton, 2022  
**t351602 biog - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Land- en volkenkunde

#### Bertram, Rosa / De magie van reizen

Persoonlijk onderzoek naar de positieve invloed die reizen kan hebben op de mens. Met gesprekken met psychologen, filosofen en wetenschappers en beschrijvingen van bijzondere reiservaringen. Met illustraties.  
Utrecht : Ten Have, 2023  
**t351134 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rajesh, Monisha / De reis om de wereld in 80 treinen

Rajesh voert de lezer mee en doet verslag van het dagelijks leven, de geschiedenis en de cultuur van de landen die ze bezoekt en viert het reizen per trein.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2022  
Vertaling van: Around the world in 80 trains : a 45,000-mile adventure. - London : Bloomsbury Publishing, 2019  
**t350498 reis - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Visscher, Bert / Italianen kunnen niks

Persoonlijk verhaal van de cabaretier over hoe hij en zijn vrouw na de aankoop van een huis in de buurt van Napels ontdekken dat het leven in het chaotische, ongeorganiseerde Italië niet elke dag feest is.  
Amsterdam : Uitgeverij Brandt, 2022  
**t349554 reis - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Romans voor de jeugd

## AK = 0 tot 6 jaar

#### Blake, Quentin / Word nooit groot

Wat gebeurt er met kinderen die wel willen groeien maar niet volwassen willen worden? Want veel volwassenen hebben een saai leven en stom werk en vergeten al hun avonturen. Dus word dierentolk, ontdekkingsreiziger of worstelaar maar word nooit groot! Prentenboek met grappige kleurenillustraties en tekst op rijm. Vanaf ca. 5 jaar.  
Utrecht : uitgeverij De Fontein Jeugd, 2022  
Vertaling van: Never grow up. - London : Puffin, 2021  
**t349722 humo - J AK - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jagtenberg, Yvonne / Mijn huis is jouw huis

De moeder van Pats woonde alleen in een huisje. Als ze verliefd wordt komt er een man bij, maar dan komt ook tante Kee en daarna Berend Botje in huis! Het huis wordt steeds groter. Waar houdt dit op? Prentenboek met vrolijke illustraties. Vanaf ca 4 jaar.  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2023  
**t350562 avon - J AK A - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Richards, Danette / Het toverknoopje

Isabella kan urenlang spelen met haar schatten, zoals herfstblaadjes. Maar ze is te verlegen om op school met andere kinderen te spelen. Dan krijgt ze een bijzondere knoop van haar tante. Misschien dat die haar kan helpen? Prentenboek met illustraties in herfstkleuren. Vanaf ca. 5 jaar.  
Alkmaar : Clavis, 2021  
Vertaling van: The proud button. - New York : Clavis, 2021  
**t351170 scho - J AK - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zoete, de, Hanneke / De Zoete Zusjes gaan verhuizen

De Zoete Zusjes gaan verhuizen. Saar en Janna vinden het best wel spannend, want straks wordt alles anders! Of zijn er ook leuke dingen aan een nieuw huis in een nieuwe buurt? Met gekleurde illustraties. Voorlezen vanaf ca. 4 jaar, zelf lezen vanaf ca. 7 jaar.  
Utrecht : Kosmos Uitgevers, 2023  
**t351294 avon - J AK A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## A = 6 tot 9 jaar

#### Brouwer, Willeke / De spannende erfenis

Museum Ravage 1 - Wanneer Mila en haar ouder een museum erven moeten ze moeilijke beslissingen gaan nemen. Vanaf ca. 7 jaar  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2023  
**t351025 avon - J A - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Calderon, Rocío / Adriaan en de vlinder Prince

Adriaan de rups en Prince de vlinder beginnen aan een avontuurlijke zoektocht naar de familie van Prince. Voorlezen vanaf ca. 6 jaar, zelf lezen vanaf ca. 9 jaar.  
Prinsenbeek : een uitgave van Uitgeverij Sam Northerlake, 2022  
Oorspronkelijke uitgave: Woerden : Mira Loves Books, 2021  
**t348504 spro - J A B - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Loon, van, Paul / Monsterhaai

Dolfje Weerwolfje 27 - Dolfje is met ma, pa, Timmie en Noura op een tropisch eiland. Een parelwit strand, blauwe zee maar in de baai zwemt een monsterhaai, wordt er gezegd. Is er echt een haai? Vervolg op: t347590  
Amsterdam : Leopold, 2023  
**t349332 grie - J A - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mañas, Pedro / De Club van de Volle Maan

Anna Groen verhuist naar Maanstad, waar magische krachten tot leven komen. Dan ontdekt ze dat heksenjagers achter haar nieuwe vrienden van de Club van de Volle Maan aanzitten. Met illustraties in kleur. Vanaf ca. 8 jaar.  
Amsterdam : Witte Leeuw, 2023  
Vertaling van: El Club de la Luna Llena. - Barcelona : Destino Infantil & Juvenil, 2020. - (Anna Kadabra)  
**t348503 spro scho - J A - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meij, Sander / De Tijdmachine

De avonturen van Rutger, Thomas & Paco 2 - Rutger, Thomas en Paco worden door de katachtige Professor naar het verleden gestuurd. Hoe komen ze weer terug in het nu? Met illustraties in kleur. Vanaf 7 jaar. Vervolg op: t348960 Wordt gevolgd door: t351904  
Utrecht : Kosmos Uitgevers, 2022  
**t348961 avon sfic - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Moeyaert, Bart / Morris

Morris gaat op de berg bij oma’s huis op zoek naar de ontsnapte hond Houdini. Net als hij hem gevonden heeft, begint het te sneeuwen. Houdini gaat er weer vandoor en Morris weet zich even geen raad, maar dan verschijnt in de witte sneeuw ineens een lotgenoot. Met kleurenillustraties. Voorlezen vanaf ca. 7 jaar.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij BV, 2022  
**t349729 dier - J A - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Naus, Reggie / De piraten van hiernaast

De piraten van hiernaast 1 - Michiel krijgt piraten als buren. Hij sluit al gauw vriendschap met de piratenjongen Billy. Maar niet iedereen in de buurt is blij met de komst van de piraten. Vanaf ca. 8 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Ploegsma, 2022  
1e druk: 2011  
**t348591 avon - J A B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Schotveld, Janneke / Superjuffie in de storm

Superjuffie 10 - Juf Josje heeft aan meester Snor beloofd dat ze tijdens het jubileumfeest van de school geen dieren naar binnen zal laten. Maar dan stort een deel van het dierenasiel in door een grote storm. Superjuffie komt in actie, maar waar kan ze al die dieren in nood onderbrengen ? Met zwart-wittekeningen. Voorlezen vanaf ca. 7 jaar, zelf lezen vanaf ca. 8 jaar. Vervolg op: t337378  
Amsterdam : Van Holkema & Warendorf, 2023  
**t349090 scho dier - J A - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Stadt, van der, Sabine / De magische halsband

De avonturen van Rutger, Thomas & Paco 1 - Rutger, Thomas en Paco de hond krijgen een pakket opgestuurd met cadeautjes voor Paco. Maar vanaf dat moment gebeuren er hele vreemde dingen. Vanaf ca. 8 jaar. Wordt gevolgd door: t348961  
Utrecht : Kosmos Uitgevers, 2021  
**t348960 dier dete - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Visser, Rian / Een gek drankje

Blitz 7 - Blitz is ziek. Hij ziet geel en kan alleen maar op bed liggen. Het vogeltje Priet haalt een drankje om beter te worden. Maar waardoor is hij ineens zo klein? AVI-E4. In lettertype Dyslexie. Vanaf ca. 7,5 jaar Vervolg op: t346630 Wordt gevolgd door: t351661  
Haarlem : Gottmer, 2021  
**t349339 fant - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Visser, Rian / De bol met de klok

Blitz 8 - Ruimtewezens Blitz en Priet worden verrast door een mysterieus ei op ruimtebol Nul. Dan begint het ei te tikken als een klok. Met gekleurde illustraties. In lettertype Dyslexie. AVI-E4. Vanaf ca. 7,5 jaar. Vervolg op: t349339  
Haarlem : Gottmer, 2022  
**t351661 fant - J A - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## B = 9 tot 12 jaar

#### Besten, den, Janny / Keigoed!

Shing (13) woont in de Chinese stad Chengdu. Zijn beste vriend Hai wil niets meer met hem te maken hebben als blijkt dat Shing en zijn ouders christen zijn. Vanaf ca. 10 jaar.  
Apeldoorn : de Banier uitgeverij, 2021  
**t351267 prot - J B - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blyton, Enid / De Vijf en het geheimzinnige spoor

De Vijf 12 - Twee jongens, twee meisjes en een hond steken hun speurneus in het doen en laten van enkele mensen die zich geheimzinnig gedragen. Wordt gevolgd door: t347425  
Haarlem : Becht, 1989  
1e dr. Nederlandse uitg.: Amsterdam : Becht, 1961  
Vert. van: Five on a secret trail. - London : Hodder & Stoughton  
**t348600 avon - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Vlieger, Evelien / Toen Raaf links afsloeg

Op een dag besluit Raaf (10) onderweg naar huis links af te slaan in plaats van rechts. Dwalend door de stad ontmoet hij mensen die om allerlei redenen ook (nog) niet thuis zijn. Met gekleurde illustraties. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij, 2022  
**t352442 scho psyc - J B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dirksen, Susanne / Skip en de gestolen boot van fort Kakkers

Groep 8. Een paar maanden voor de zomervakantie vertelt Ferry aan zijn beste vriend Skip dat hij gaat verhuizen. Skip besluit een plan te verzinnen om te zorgen dat Ferry kan blijven, zodat hij niet in zijn eentje naar de middelbare hoeft. Met zwart-wittekeningen. Vanaf ca. 10 jaar.  
Breda : Droomvallei Uitgeverij, 2023  
**t348602 avon - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Flanagan, John / De wolven van Arazan

De Grijze Jager 17 - Woeste reuzenwolven en onverklaarbare gebeurtenissen vormen het nieuwe gevaar uit Celtica, het buurland van Araluen. Vervolg op: t341318  
Haarlem : Gottmer, 2023  
Vertaling van: Arazan's wolves. - (The ranger's apprentice : the Royal Ranger 6)  
**t348776 avon hist - J B - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Huizing, Annet / Het Pungelhuis

Ole (13) hoort voor het eerst over zijn opa als die overlijdt. Waarom heeft Ole’s vader nooit over hem verteld? Dan gaan ze zelfs in opa’s huis wonen, vlakbij de Belgische grens, waar vroeger veel gesmokkeld werd. Met zijn nieuwe vriendin Anastazja ontdekt Ole langzaamaan wat er vroeger gebeurd is. Vanaf ca. 11 jaar.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2020  
**t348549 hist - J B - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jacobs, Jaco / Over een zombiefilm en gelukkige getallen

Martin (13, bijna 14) raakt bevriend met zijn terminaal zieke buurjongen, Dirkus. Hij besluit Dirkus te helpen zijn grootste wens uit te laten komen: het maken van een zombiefilm. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Ploegsma, 2023  
Vertaling van: Oor'n motorfiets, 'n zombiefliek en lang getalle wat deur elf gedeel kan word. - Pretoria : LAPA Uitgewers (Edms.) Bpk., 2013  
**t351268 psyc - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kinney, Jeff / Het dak eraf

Het leven van een Loser 17 - Bram sluit zich aan bij een band, maar heeft niet gerekend op lange nachten, geldzorgen en ruzie tussen de bandleden. Is dit nou het leven van een popster? Dagboek met veel grappige cartoons. Vanaf ca. 10 jaar. Vervolg op: t347298  
Utrecht : De Fontein Jeugd, 2023  
Vertaling van: Diper Överlöde - New York : Amulet Books, 2022  
**t349186 scho humo - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Koolwijk, Pieter / Missie afbreken

Gozert 3 - Ties heeft zijn fantasievriendje Gozert steeds minder nodig nu hij Luna en Roberto kent. Gozert voelt zich soms bijna vergeten, maar ontdekt dan dat er meer zijn zoals hij. Met kleurenillustraties. Vanaf ca. 10 jaar. Vervolg op: t349117  
Rotterdam : Lemniscaat, 2023  
**t349115 avon psyc - J B - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Koolwijk, Pieter / Luna

Gozert 2 - Luna (ik-persoon) hoort stemmen en zit daarom in een tehuis, in Huize Hoopvol. In het weekend gaat ze vaak logeren bij Ties, die ook stemmen hoort. Dan neemt Luna's moeder haar mee naar een verlaten vakantiepark. Kan Luna daar zichzelf zijn? Vanaf ca. 10 jaar. Vervolg op: t342567 Wordt gevolgd door: t349115  
Rotterdam : Lemniscaat, 2021  
**t349117 avon psyc - J B - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Landvreugd, Hermine / Kalle & het oerwoudgoud

Kalle 3 - Kalle gaat met zijn moeder naar Suriname om zijn zus te bezoeken. Een boottocht door het oerwoud leidt tot spannende gebeurtenissen met een spin, brulaap en wurgslang. Dan ontmoeten Kalle en zijn vrienden een hebzuchtige, buitenaardse goudzoeker. Vanaf ca. 9 jaar. Vervolg op: t347785 Wordt gevolgd door: t322875  
Amsterdam : Uitgeverij De Harmonie, 2016  
**t349337 avon - J B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mijnders, Hans / Wegwezen!

Arno raakt in tweestrijd wanneer er vluchtelingen in de straat komen wonen en zijn broer Koen vraagt of hij mee wil doen om de vluchtelingen weg te pesten. Vanaf ca. 10 jaar.  
Heerenveen : Columbus, 2023  
**t351022 prot soci - J B - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Nicol, James / Gevangen op de magische zolder

Luc is de eigenaar van een kledingwinkel waar magische kleding wordt verkocht. Wanneer klanten wegblijven en spreuken mislukken, wordt hij door zijn oom naar de zolder verbannen, waar hij door een vreemde spreuk in een andere wereld verdwijnt. Vindt hij hier de oplossing die de winkel kan redden? Vanaf ca. 9 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2023  
Vertaling van: The spell tailors. - Frome : Chicken House, 2022  
**t351584 spro - J B - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Norry, E.L. / Fabelhuis

Weesmeisje Heather ontdekt een kwaadaardige elvenwereld die het voorzien heeft op de kinderen van het weeshuis. Met de hulp van Ridder Palamedes gaat ze de strijd aan. Vanaf ca. 9 jaar.  
Amsterdam : Fontaine Uitgevers, 2023  
Vertaling van: Fablehouse. - London : Bloomsbury Children's Books, 2023  
**t351583 avon fant - J B - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Postma, Jan / Wolf vliegt erop af

Zakkenrollers en ontsnapte misdadigers bezorgen de trouwe hond Wolf en zijn twee baasjes weer de nodige avonturen. Vanaf ca. 10 jaar.  
Heerhugowaard : Kluitman Alkmaar, 1990  
**t350023 dete - J B - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Roos, de, H. / Trossen los, Kameleon

Sietske en Hielke hebben een fijne tijd als de zeeverkenners in hun dorp kamperen, ook helpen zij de onvriendelijke melkvaarder Spoelstra. Vanaf ca. 9 jaar.  
Alkmaar : Kluitman, 2005  
1e dr.: Alkmaar : Kluitman, 1959. - (Kameleonserie) (Zonnebloem serie)  
**t350252 avon - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rooseboom, Sanne / Ravi en de laatste magie

Als Ravi en zijn moeder en broertje moeten verhuizen, omdat hun gasfornuis is ontploft, komen ze in een tehuis met gepensioneerde tovenaars terecht. Daar gebeuren heel vreemde dingen. Uitgave ter gelegenheid van de Kinderboekenweek 2023.  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2023  
**t350559 spro - J B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rooseboom, Sanne / Mot en de metaalvissers

Mot (11) koopt een magneet en vist een kleine duikboot uit het water, waarna ze in een avontuur belandt en kleurrijke figuren ontmoet. Met kleurenillustraties. Vanaf 10 jaar.  
Amsterdam : Van Goor, 2022  
**t352441 avon - J B - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Slegers, Marlies / We moeten je iets vertellen

Wanneer de ouders van Hazel (13, ik-persoon) gaan scheiden, sturen ze haar naar het eiland waar haar dementerende oma woont. Hazel ontdekt een familiegeheim en krijgt een stel bonte eilandvrienden. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
**t349102 fami - J B - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Smit, Ton / Ommo Walle en de ondergrondse groene Gnuddel

Ommo Walle ontmoet een vreemd wezen, een gnuddel, die hem meeneemt onder de grond. Daar blijkt een wereld te bestaan van gangen en grotten. Maar er dreigt gevaar! Met kleurenillustraties. Vanaf ca. 9 jaar.  
Utrecht : Smit & van de Giessen Uitgeverij, 2021  
**t348506 fant - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Traoré, Efua / De vloek van de schelpen

Kuki woont in Nigeria en ontdekt een verlaten strandhuis vol schaduwen en schelpen. Daar ontmoet ze Enilo, een meisje dat beweert in het verlaten huis te wonen. Maar is Enilo wel wie ze zegt dat ze is? Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2023  
Vertaling van: The house of shells. - Somerset : Chicken House, 2022  
**t351560 psyc fant avon - J B - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Van Cleemput, Gerda / Het meisje dat de zon niet zag

In een speeltuin komt de 11-jarige Annemie een blind meisje tegen. Zij houden veel contact, schrijven elkaar brieven in brailleschrift en sluiten een hechte vriendschap.  
Averbode : Altiora,1992  
1e dr.: Averbode : Altiora, 1966  
**t349724 blin - J B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## C = 12 tot 15 jaar

#### Beukenkamp, Greet / De vlucht van de zeemeeuw

Havoklas 2D gaat op schoolkamp naar Terschelling. Al het hele jaar zijn er spanningen in de klas en wordt er veel gepest, waarbij vooral Ivo het moet ontgelden. Tijdens het kamp loopt de situatie ernstig uit de hand. Alle 22 leerlingen uit de klas vertellen een deel van het verhaal. Ook verschenen onder de titel 'Al het water van de zee'. Vanaf ca. 12 jaar.  
Alkmaar : Clavis, 2021  
**t348700 psyc scho - J C - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blanken, Diana / 2042

Zomer 2042. Lukas (14) slaat met zijn familie op de vlucht als een superorkaan naar Europa komt. Net als ze in de bus naar Duitsland willen stappen trekt een militair Lukas naar achter en moet hij alleen zien te ontsnappen. Vanaf ca. 13 jaar.  
Nederland : Diana Blanken, 2022  
**t348505 avon sfic - J C - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gemert, van, Gerard / Verdronken

Eilandgeheimen 4 - Roan (16) woont op Terschelling. Op een dag krijgt hij een WhatsAppbericht van zijn tweelingbroer Dylan. Maar Dylan is zeven jaar geleden verdronken. Toch? Samen met zijn schoolvriendin Esmeralda begint Roan een zoektocht en doet hij een schokkende ontdekking over zijn vader. Vanaf ca. 12 jaar. Vervolg op: t318379 Wordt gevolgd door: t351683  
Alkmaar : Clavis, 2022  
1e druk: 2019  
**t351683 thri - J C - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meijer, Cis / No escape

Ivy gaat op onderzoek uit als haar lievelingsdocent en haar beste vriendin Bella na elkaar op mysterieuze wijze verdwijnen. Vanaf ca. 13 jaar.  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2023  
**t351295 thri - J C - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meijer, Cis / Game on

Vijf vrienden krijgen een uitnodiging om deel te nemen aan een populair YouTube-spel. Als één van hen spoorloos verdwijnt, moeten de anderen alles op alles zetten haar te vinden. Hoe ver zijn ze bereid te gaan? Vanaf ca. 14 jaar.  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2022  
**t351684 thri - J C D - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mous, Mirjam / Girl 6

Summer (ik-persoon) is de enige kleindochter van het echtpaar Rogers. Als ze hoort dat haar opa ernstig ziek is, wil ze meteen naar Amerika vliegen. Daar ontmoet ze de blogger Dez (afwisselend ik-persoon) die haar erg op het dakloze meisje Mayca vindt lijken. Samen proberen ze Mayca op te sporen. Vanaf ca. 13 jaar. Vervolg op: t239751  
Amsterdam : Best of YA|XS, 2021  
**t348750 dete - J C - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Noori, Fatima / Het boek van Fatima

Waargebeurd verhaal waarmee de Afghaanse Fatima (2004) wil laten zien dat mensen niet zomaar op de vlucht gaan. Vanaf ca. 11 t/m 15 jaar.  
Antwerpen : Davidfonds/Infodok, 2021  
**t351133 verh biog - J C D - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Oldenhave, Mirjam / De levens van Lanya

Waargebeurd verhaal van de 16-jarige Lanya (ik-persoon), die als kind met haar gezin uit Irak vluchtte. Wanneer het gezin eindelijk samen kan gaan wonen, probeert Lanya een uithuwelijking te ontlopen. Met potloodillustraties in zwart-wit. Vanaf ca. 13 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Ploegsma, 2023  
**t348603 soci waar - J C - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Stoffels, Maren / Escape Room 2.0

Als Nordin zijn beste vriendin Zora meeneemt naar een nieuwe escape room, blijkt dat ze tegen elkaar moeten spelen, in een spel met levensgevaarlijke gevolgen. Vanaf ca. 14 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2022  
**t349271 dete - J C D - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wingerden, van, Jan / Misdaad rond het Wtc

De 3 op avontuur 1 - Erik (15) en zijn vrienden zien in het natuurgebied mannen die zich verdacht gedragen. Ze gaan op onderzoek, maar dat blijkt gevaarlijk. Vanaf ca. 12 jaar. Wordt gevolgd door: t350022  
Apeldoorn : de Banier uitgeverij, 2020  
**t349415 dete - J C - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wingerden, van, Jan / Schimmig spel aan de rivier

De 3 op avontuur 2 - Erik en zijn vrienden Ad en Arend vinden in het natuurgebied een paar verdachte vaten met een chemische stof. Ze ontdekken dat twee ongure types de vaten transporteren en gaan op onderzoek uit. Vanaf ca. 12 jaar. Vervolg op: t349415  
Apeldoorn : De Banier uitgeverij, 2021  
**t350022 dete - J C - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## D = 15 jaar en ouder

#### 3PAK

Twee korte verhalen en gedichten ter gelegenheid van de Boekenweek voor Jongeren 2023  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2023  
**t350563 verh - J D - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cazemier, Caja / Split second

Thijs (15) heeft net als zijn vrienden altijd een mes op zak, om zichzelf te beschermen. Wat er zou kunnen gebeuren als je het ook écht gebruikt, daar denkt hij niet over na. Tot het te laat is Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Ploegsma, 2023  
**t350029 jepr - J D - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Huff, Philip / Niemand in de stad

Door zijn onderdompeling in het Amsterdamse studentencorps verliest Philip Hoffman steeds meer zijn greep op de werkelijkheid. Vanaf ca. 17 jaar.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2018  
1e druk: 2012  
**t350258 lite - J D - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Karimi, Forugh / Nargis

De 17-jarige Nargis, is in een azc geboren. Ze is druk met haar examenjaar op het gymnasium, maar vooral met het feit dat haar familie door een incident uit elkaar gevallen is. Uitgave van Brabants Boek Present 2023.  
Amsterdam : Meridiaan Uitgevers, 2023  
Uitgave van Brabants Boek Present 2023.  
**t349510 soci fami - V J D - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Koffeman, Juultje / Nomen nescio

De broer van de 16-jarige Brent heeft zich aangesloten bij een groep extreemrechtse jongeren. Brent raakt bevriend met Hiba, een meisje uit het nieuwe asielzoekerscentrum, maar al snel wordt duidelijk dat deze vriendschap ze meer zal kosten dan hun lief is. Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
**t351262 thri - J D - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Morgan, Kass / Supernova

Lichtjaren 2 - Cormack, Arran, Orelia en Vesper zijn kadetten van de militaire academie van de Sylvanen. Een van hen blijkt een infiltrant te zijn van de Quatranen. De dreigende oorlog in het sterrenstelsel stelt hun vriendschap nog verder op de proef. Vanaf ca. 15 jaar. Vervolg op: t326883  
Utrecht : Blossom Books, 2019  
Vertaling van: Supernova. - Little, Brown and Company, 2019  
**t351185 sfic - J D - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Russo, Meredith / Birthday

Eric en Morgan (afwisselend ik-persoon) zijn al jaren beste vrienden en toevallig op dezelfde dag jarig. Morgan is transseksueel maar durft daar niet over te praten. Eric is verward over zijn gevoelens voor Morgan. Verhaal dat zich steeds rond één dag afspeelt: vanaf de dertiende tot en met de achttiende verjaardag. Vanaf ca. 15 jaar.  
Houten : Best of YA, 2019  
Vertaling van: Birthday. - New York : Flatirons Books, 2019  
**t350713 psyc - J D - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Stoffels, Maren / No Exit

Vesper denkt dat ze op vakantie gaat op een luxe cruiseschip, maar het blijkt een heropvoedingsprogramma voor pesters. Al snel komt ze erachter dat ze in levensgevaar is. Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2023  
**t349256 avon thri - J D - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Stone, Nic / Zij en ik

De jongen Courtney is verliefd op Jupiter, maar zij valt op meisjes. De komst van de geheimzinnige Rae zet de verhoudingen op scherp, als zowel Courtney als Jupiter verliefd op haar worden. Vanaf ca. 15 jaar.  
Houten : Best of YA|Van Goor, 2018  
Vertaling van: Odd one out. - New York : Crown Books for Young Readers, 2018  
**t348601 lief - J D - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Tegenbosch, Buddy / Jimi Fender Johnson

Een jongeman in New York reist terug in de tijd om een persoonlijke en intense opdracht te vervullen. Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Best of YA, 2023  
**t351269 sfic - J D - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vaarmeijer, Marcel / Voel

Na een ruzie met haar moeder trekt Emily in bij haar verslaafde, excentrieke hartsvriendin Ducky, op wie ze heimelijk verliefd is. Als Ducky besluit een nieuw bestaan op te bouwen in Zweden, gaat Emily met haar mee. Is hun band sterk genoeg om dit avontuur te doorstaan? Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Clavis, 2023  
**t350245 psyc - J D - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Informatieve boeken voor de jeugd

## Taal- en letterkunde

#### Westera, Bette / Zo voelt dat

Verzameling gedichten over de emoties van alledaagse dingen in ons leven. Met kleurenillustraties. Vanaf ca. 10 jaar.  
Haarlem : Gottmer, 2023  
**t351293 - J B - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

|  |  |
| --- | --- |
|  |  |
|  |

**Bibliotheekservice Passend Lezen**

Postbus 84010

2508 AA Den Haag

Tel.: 070 - 338 15 00

E-mail: klanten@passendlezen.nl

Website: www.passendlezen.nl